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Manisa İl Emniyet Mü-
dürlüğü Narkotik Suçlar-

la Mücadele Şube Mü-
dürlüğü bünyesindeki 
narkotik köpekleri bir 

taraftan özel eğitimlerden 
geçerken, bir taraftan uyuş-
turucu ile mücadele önem-
li rol oynuyor. Kentte uyuş-
turucu tacirlerine göz açtır-
mayan narkotik köpekle-
ri, Manisa’da efsane haline 
geldi. Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü’n-
de 9 yıldır görev yapan Nar-
ko isimli köpek, bu zama-
na kadar katıldığı operas-

yonlarda bulduğu uyuştu-
rucu maddelerle artık göre-
vini tamamlarken, yeni ye-
tiştirilen Dark ve Vita isim-
li köpekler ise göreve başla-
yacağı günü bekliyor. Nar-
kotik köpeklerini her gün 
düzenli eğitimlerden geçi-
ren Köpek Eğitmenleri polis 
memuru Bülent Karasüley-
manoğlu ile Ertuğrul Ulusoy 
ise köpeklerin artık aileleri-
nin bir parçası olduğunu ifa-
de ederek Narkotik köpek-
leri ile ilgili tüm bilinmeyen-
leri ve merak edilenleri ga-
zetemize anlattı. Sayfa 5’te 

Manisa’da uyuşturucu operasyonlarında önemli bir rol oynayan narkotik köpekleri, 
uyuşturucu tacirlerine göz açtırmıyor. Özel olarak seçilen narkotik köpeklerinden 
Dark, 15 Temmuz darbe girişiminde Ankara’daki Gölbaşı Özel Harekat Merkezi’nin 
bombalandığı sırada seslerden psikolojik olarak etkilenerek,  eğitimi unuttu. Dışarı 
çıkmak istemeyen narkotik köpeği özel ilgi sayesinde yeniden eski haline döndü. 

Geçtiğimiz akşam oynanan Av-
rupa Ligi’nin final maçı Cumhuri-
yet Meydanı’nda kurulan dev ek-
ran ile izlendi. Avrupa ligindeki 
tek temsilcimiz olan Fener-
bahçe’nin maç sonun-
da rakibi Olimpiakos’u 
yenmesiyle birlikte 
Cumhuriyet Mey-
danı’nda gerçek-
leşen havai fi-
şek gösteri-
si, Meydanı 
bayram ha-
vasına çe-
virdi. 

Kadın hırsızı
suçüstü yakaladı

Manisa’nın Tur-
gutlu İlçesinde bir i-
kamete hırsızlık i-
çin giren bir kadını 
o anda evde bulu-
nan 3 kadın yakala-
dı ve emniyet güç-

lerine teslim etti. 
Emniyet güçleri ka-
dın hırsızın suç or-
tağı olan diğer şüp-
heliler için geniş 
çaplı arama başlattı. 
Sayfa 3’te 

Manisa'nın Salih-
li ilçesinde, arızalı ol-
duğu belirtilen gü-
neş enerjisi tesisa-
tına bakmak için 5 
katlı apartmanın ça-

tısına çıkan Zerdal C. 
(58), çatıda dengesi-
ni kaybederek yere 
düştü ve olay yerin-
de hayatını kaybetti. 
Sayfa 3’te

AK Parti Manisa İl Baş-
kanı Berk Mersinli, Pazar 
günü Ankara Arena Ka-
palı Spor Salonunda Tür-
kiye’nin her yerinden yüz 
binlerce AK Partili’nin ka-
tılımı ile gerçekleşen AK 
Parti 3. Olağanüstü kong-
resi ile ilgili bir değerlen-

dirme yaptı. Ankara Are-
na Kapalı Spor Salonun-
da coşkulu bir kalabalık 
olduğunu ifade eden Baş-
kan Mersinli, “Teşkilat o-
larak tüm kadrolarımız ile 
kongre salonunda Mani-
sa’mızı layığı ile temsil et-
tik.” dedi. Sayfa 7’de

SÜPER LİG
UZAK DEĞİL

Türki-
ye’nin bel-
ki de en çok 
sıkıntılarla 
boğuşan ve 
şehrinden 
hiç destek 

almayan tek başka-
nı. Bahsettiğimiz ki-
şi Manisaspor Kulü-
bü Başkanı Abdullah 
Mergen. Bir kez kü-

me düşme üzüntü-
sünü bir kez de şam-
piyonluk sevincini 
yaşadı. Lig sona er-
di. Başkan Abdullah 
Mergen, en geniş ve 
özel röportajını Ma-
nisa’nın Sesi Gazete-
si’ne verdi. İşte Baş-
kan Abdullah Mergen 
ve çarpıcı açıklama-
ları. Sayfa 10-11’de 
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bü Başkanı Abdullah bü Başkanı Abdullah 
Mergen. Bir kez küMergen. Bir kez kü-

ve çarpıcı açıklama
ları. Sayfa 10-11’de 

Manisa İl Müf-
tüsü Sinan Cihan, 
11 ayın sultanı Ra-
mazan ayının top-
lumsal öneminden 
bahsetti. Bu hafta 
Cuma günü akşam 
Yatsı Namazıyla 

beraber ilk Teravih 
Namazı’nın kılına-
cağını ifade eden 
Müftü Cihan, gece 
de sahura kalka-
caklarını, Cumar-
tesi günü ise ilk o-
rucun tutulacağı-
nı belirtti. Müftü 
Cihan, ayrıca Ma-
nisa genelinde bin 
726 cami ve mesci-
din Ramazan ayı-
na hazır olduğunu 
da sözlerine ekledi. 
Sayfa 5’te 

Camiler Ramazan’a hazırCamiler Ramazan’a hazır

Manisa, Fenerbahçe ile coştu

Sayfa 2’de

Narkotiğin yıldızları
Uyuşturucu tacirlerine
  nefes aldırmıyor

Çatıdan düşerek
hayatını kaybetti Şehzadeler

hafta sonu
ÇTV mesaisi

yapacak

Demir parmaklıklar
ardında hafız oldu
Manisa E Tipi Kapalı Ceza İnfaz 

Kurumundaki bir hükümlü, yakla-
şık 1 yılda Kur'an-ı Kerim'i ezberle-

yerek hafız oldu. Hükümlü E.K'nin 
hafızlık eğitimini tamamlaması ne-

deniyle ceza infaz kurumunda tören 

düzenlendi. Sayfa 5’te 

Başkan Mersinli’den
Kongre değerlendirmesi

520 Yıllık tarih
gün yüzüne çıkıyor

Geçtiğimiz 2015 yı-
lında terör örgütü FE-
TÖ’ nün elinden alına-
rak restorasyon karşı-
lığı 25 yıllığına Şehza-
deler Belediyesine tes-
lim edilen Tarihi Kur-
şunlu Han’ da yapılan 
restorasyon çalışmala-
rı tüm hızıyla devam e-
diyor. Restorasyon ça-

lışmalarının tamam-
lanmasıyla birlikte Ma-
nisa’nın güzel bir sos-
yal alana kavuşacağı-
nı ifade eden Şehzade-
ler Belediye Başkanı Ö-
mer Faruk Çelik “ Kur-
şunlu Han’ ı Manisa’nın 
Kültürel ve Sosyal ha-
yatına kazandıracağız” 
dedi. Sayfa 6’da 
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RESMİ KURUMLAR

Bugün kişisel hassasiyetiniz olan ko-
nular sizi meşgul edebilir. Sorumlu ol-
duğunuz konularda kadınlardan des-
tek alabilirsiniz. Mücadele ettiğiniz ko-
nularda zorlanabilirsiniz. İlişkiler gün-
deminizi etkileyebilir. Sağlığınızla ilgi-
li konuları ihmal etmeyin. Sevdiğiniz 
şeylere zaman ayırabilirsiniz. Duygusal 
konularda sıkıştığınızı hissedebilirsiniz.

Bugün bilemediğiniz koşullar sizi zor 
duruma sokabilir. Stresler yaşayabi-
lirsiniz. Sorumlu olduğunuz işlerinizde 
daha fazla çaba sarf etmeniz gerekebi-
lir. Kendinizi zor durumlara sokacağınız 
durumlar olabilir. Gün içinde iletişimde 
olduğunuz kişilerle çatışmaya girme-
yin. Yaşanan değişimleri kabullenmek-
te zorlanabilirsiniz.

Bugün gelecek beklentilerinizle ilgili 
tamamlamanız gereken sorumlulukla-
rınız olabilir. İşlerinizi toparlamak için 
başkalarından yardım alabilirsiniz. Gün 
içinde arkadaşlarınıza da zaman ayır-
mak isteyebilirsiniz. Hobilerinizle ilgili 
hedeflerinizi gerçekleştirmek için plan-
lar yapabilirsiniz. Ruhsal durumunuzla 
ilgili konularda dengeniz bozulabilir.

İş hayatınızdaki hedeflerinize ulaşmak 
için yorulabilirsiniz. Üstlerinizle ileti-
şiminiz önem kazanabilir. İlişkiniz için 
mücadele etmek zorunda kalabilirsiniz. 
Yıpratıcı koşullar söz konusu. Yaratıcı 
olduğunuz konularda gelişmeler olabi-
lir. Sorumlu olduğunuz konularda güçlü 
kişilerden faydalanabilirsiniz. Keyif al-
dığınız şeylere zaman ayırabilirsiniz.

Bugün farklı konulara ilgi duyabilirsi-
niz. Yaşadığınız olayları sonuca bağla-
mak için mücadele verebilirsiniz. Yeni 
yolculuklar planlamak size iyi gelebilir. 
Yabancılarla ilgili konular gündemini-
zi meşgul edebilir. Sorumlu olduğunuz 
konulardaki değişikliklerle uğraşabilir-
siniz. Gün içinde yaşanan olaylara sıkı-
şıklıklar meydana gelebilir.

Bugün endişe yaratan durumlara kar-
şı dikkatli olmalısınız. İşlerinizde ilerle-
mekte zorlanabilirsiniz. Stresler mey-
dana gelebilir. Ortaklı konularla kabul-
lenmeniz gereken durumlar ortaya çı-
kabilir. Finansal konularda değişimler 
yaşayabilirsiniz. Sizi duygusal yönden 
bağlayan koşullar oluşabilir. Sabırlı ol-
manız gereken durumlar yaşanabilir.

Bugün ikili ilişkileriniz gündeminizi 
meşgul edebilir. Eşinizle ilgili konulara 
dikkat etmeniz gerekebilir. Değişen 
koşullar sizi zorlayabilir. Çevrenizdeki 
insanlara tepkisel yaklaşabilirsiniz. So-
rumlu olduğunuz işlerde çözülmeler 
olabilir. Olayları daha iyi kavramanız 
gereken bir gündesiniz. Güçlü kişilerle 
mücadele içinde olabilirsiniz.

Çalışma arkadaşlarınızla birlikte orga-
nize olacağınız zamanlar var. Hizmet 
aldığınız kişiler gündeminizi meşgul 
edebilir. Gün içindeki sorumlulukları-
nızı tamamlamanız gerekebilir. Kabul-
lenmeniz gereken şeyler sizin için zor 
olabilir. Sizi yoran konulara karşı dik-
katli olmalısınız. Gün içinde görüşmele-
riniz artış sıkışmanıza neden olabilir.

Bugün yaratıcılığınızı kullanacağınız iş-
lere yönelebilirsiniz. Gün içinde sev-
diklerinizle birlikte olmak için zaman 
yaratabilirsiniz. Gelecek beklentileri-
niz konusunda harcama yapabilirsiniz. 
Stres yaratan konular gündeme gelebi-
lir. İlişkilerinizde güç savaşları olabilir. 
Duygusal olarak kendinizi sıkışmış his-
sedebilirsiniz.

Bugün evinizle ilgili konular gündemini-
zi etkileyebilir. Kişisel konularda sorum-
luluk alabilirsiniz. İlişkilerinizde duygu-
sal kararlara itilebilirsiniz. Değişmesi ge-
reken durumlar sizi zorlayabilir. Gün için-
de işlerinizde sıkışıklıklar olabilir. İşleri-
nizdeki aksamalar keyfinizi kaçırabilir. 
Karşınızdaki insanlarla görüşmeleriniz-
de yapıcı olmaya çalışmalısınız.

Bugün sorumlu olduğunuz işlerle ilgili 
sözleşmelerde dikkatli olmalısınız. İle-
tişimde olduğunuz kişilerle mücade-
le içinde olabilirsiniz. Yakın çevrenizde-
ki değişikliklerle ilgilenebilirsiniz. Ba-
zı haberler gündeminizi değiştirebilir. 
İşlerinizle ilgili konularda sıkışıklık ya-
şayabilirsiniz. Karar verdiğiniz konular 
için mücadele etmeye hazırsınız.

Gün içinde maddi kaynaklarınızla ilgili 
değişik koşullar gündeme gelebilir. Har-
camalarınıza dikkat etmeniz gereken 
bir gündesiniz. İşten gelen paralar olabi-
lir. Bunları kontrol etmekte zorlanabilir-
siniz. Güçlü kişiler işlerinizi zorlaştırabilir. 
Endişe duyduğunuz konuları kontrol et-
mekte zorlanabilirsiniz. Duygusal olarak 
kabullenme içine girebilirsiniz.
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ehzadeler Belediyesi geçtiğimiz 
akşam Basketbolda Avrupa’da ki 
tek temsilcilimiz olan Fenerbah-

çe’nin THY Avrupa Ligi Final Four'un 
şampiyonluk maçı için Cumhuriyet 
Meydanında 12 metrekarelik dev ek-
ran kurarak binlerce Manisalının ma-
çı meydandan takip etmesini sağla-
dı. Uluslararası bir müsabaka olan fi-
nal maçı Manisa halkından gelen yo-
ğun taleplere Şehzadeler Belediye-
si olarak kayıtsız kalmadıklarını ifade 
eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ö-
mer Faruk Çelik, Avrupa kupasını a-
lan Fenerbahçe’yi tebrik etti. Cumhu-
riyet Meydanında kurulan dev ekranı 
izlemeye binlerce Manisalı vatanda-
şın akın ettiğini belirten Başkan Çe-
lik “ Öncelikle dün üstün bir gayret-
le tüm benliğini ortaya koyarak zor-
lu bir rakip olan Olimpiakos’u yene-
rek Avrupa Basketbol tarihine adı-
nı altın harflerle yazdıran Fenerbahçe 
Basketbol takımını tebrik ediyorum. 
Bizlere böylesine bir mutluluk yaşat-
tıkları içinde çok teşekkür ediyorum. 
Avrupa kupası final maçı için Manisa’ 
da yaşayan Fenerbahçeli olsun olma-
sın halkımızın her kesiminden bize 
böyle bir talep gelmişti. Böylesine gu-
rur verici bir konuya Şehzadeler Be-

lediyesi olarak bizde sessiz kalmadık. 
Hızlı bir şekilde Cumhuriyet Meyda-
nında vatandaşlarımızın müsabaka-
yı canlı yayından takip edebilmeleri i-
çin gerekli çalışmaları yaptık ve maç 
günü 12 metrekarelik dev ekranı ha-
zır hale getirdik. Bizim bu gayretimizi 
gören Manisalı vatandaşlarımız sos-
yal medya üzerinden yapmış olduk-
ları örgütlenme ile alanı hınca hınç 
doldurarak bu şampiyona da Avrupa’ 
da ki gururumuz Fenerbahçe’yi yal-
nız bırakmadılar. Alanı dolduran bin-
lerce Manisalı hemşerimiz maç so-
nucunda rakibi Olimpiakos’u 80 – 64 
yenerek Avrupa şampiyonu olan Fe-
nerbahçe’ ye büyük bir sevinç göste-
risinde bulundular. Şehzadeler Bele-
diyesi olarak Avrupa şampiyonu ola-
rak bizlerin göğsünü kabartan Fener-
bahçe’yi tebrik ediyor, havanın serin-
liğine aldırmadan Cumhuriyet Mey-
danını dolduran binlerce Manisalı 
hemşerimize de teşekkür ediyorum” 
dedi. Hakemin maçın son düdüğünü 
çalmasının ardından Fenerbahçe’nin 
Avrupa şampiyonu olması ile birlikte 
Şehzadeler Belediyesinin hazırladığı 
havai fişek gösterisi ile birlikte Cum-
huriyet Meydanı adeta bayram yerine 
döndü.  Haber Merkezi

Manisalı miniklerin çevre günü eğlencesi
5 Haziran Dünya 

Çevre Günü dola-
yısıyla, Atatürk 
Kent Parkı’nda 
Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ve 
Çevre Şehircilik İl 
Müdürlüğü birlik-
teliği ile düzenle-
nen etkinlikte mi-
nikler animatörler 
eşliğinde eğlendi. 
Atatürk Kent Par-
kı içinde hazırla-

nan alanda, mi-
nikler kaleye şut 
çekti, şişme oyun 
parkında oyunlar 
oynadı. Animatör-
ler eşliğinde eğle-
nen minikler, daha 
sonra Çevre Şe-
hircilik İl Müdürlü-
ğü tarafından mi-
niklere meyve su-
ları ve kek ikra-
mında bulunuldu. 
Haber Merkezi 

Manisa Büyükşehir Belediyesi ve Çevre Şehircilik İl Müdürlüğü tarafından 5 Haziran Çevre 
Günü dolayısıyla Atatürk Kent Parkı’nda düzenlenen eğlencede minikler gönüllerince eğlendi. 

 Bu oyun kütüphane kurduracak

Turgutlu Belediyesi Tiyatro Top-
luluğu ve TURBEM öğrencileri ta-
rafından 24 Mayıs 2017 Çarşamba 
günü ‘Kadınlar Maşallah Sizlere’ o-
yunu sahnelenecek. 
TURBEM tara-
fından 'Bir 
bilet bir 
kitap, bir 
tiyatro 
bir kü-
tüphane' 
sloganıyla 
yola çıkılan ça-
lışmada ilk oyun olan 
'Kadınlar Maşallah Sizlere' tiyatro-
su Mesadet Özcan Konferans Salo-
nunda saat 20.30’da başlayacak. O-
yunun biletleri Atatepe’de bulunan 
TURBEM’den kitap bağışı ile temin 
edebileceği gibi, oyun öncesinde de 
yine kitap bağışları ile tiyatro oyunu 

izlenebilecek.
Oyunun geliriyle kırsal mahalle-

lerdeki okullara kütüphane oluştu-
rulması amaçlanırken ilk kütüpha-

nelerin ise Çıkrıkçı ve 
Urganlı mahal-

lelerinde-
ki okul-

lara ya-
pılma-
sının 

planlan-
dığı öğre-

nildi.
TURBEM Tiyatro 

Topluluğu tarafından sahnelenecek 
oyunun, yönetmenliğini Alpay Er-
doğmuş, Yönetmen Yardımcılıkları-
nı ise Aydın B. Dönmez, Serpil Kara-
dadaş, Işık-Efekt sorumluluğunu 
ise Muharrem Meraklı gerçekleşti-
riyor. (İHA)

Turgutlu Belediyesi Gençlik ve Eğitim Merkezi (TURBEM) öğren-
cileri tarafından sahnelenecek olan ‘Kadınlar Maşallah Sizlere’ 
adlı tiyatro oyunu sayesinde kırsal mahallelerdeki okullara kü-
tüphane oluşturulmuş olacak. Tiyatroyu izlemek isteyenler ise 
biletlerini bağışlayacakları kitaplar sayesinde temin edebilecek. 

Manisa, Fenerbahçe ile coştu

Geçtiğimiz akşam THY Avrupa Ligi’nin final maçı Cumhuriyet Meydanı’nda kurulan dev ekran ile iz-
lendi. Avrupa ligindeki tek temsilcimiz olan Fenerbahçe’nin maç sonunda rakibi Olimpiakos’u yenme-
siyle birlikte Cumhuriyet Meydanı’nda yapılan havai fişek gösterisi, Meydanı bayram havasına çevirdi.
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HAVA DURUMU NÖBETÇİ ECZANELER

0236 231 37 09
Sakarya Mahallesi Cumhuriyet Caddesi no:82/A

KAPTAN ECZANESİ

0 236 231 25 29
M. Sinan Mah. Tuncer Sok. No:26/1

DOĞANAY ECZANESİ

0 236 237 95 55
Merkez Efendi Mah. 8 Eylül Cad. No:175/B

İPLİKÇİ ECZANESİ

TAKVİM
MANİSA NAMAZ VAKİTLERİ

SABAH 04:01 İKİNDİ 17:05

ÖĞLE 13:14

GÜNEŞ 05:45
YATSI 22:05

AKŞAM 20:30

23.05.2017
Salı

27
14parçalı

bulutlu

24.05.2017
Çarşamba

27
13parçalı

bulutlu

22.05.2017
Pazartesi

25
13

Gök Gürültülü
Sağanak
Yağışlı

Manisa’nın Sesi
Gazetesi

Abonelik Ücretleri:
6 Aylık : 75 TL
1 Yıllık : 150 TL
Zayi İlan: 20 TL

Fiyatlara KDV dahildir.

Yönetim Merkezi
Yarhasanlar Mah. Horozköy Cad. 2325 Sk. No:24

ŞEHZADELER - MANİSA  .  Tel: 0 236 211 06 99
www.manisaninsesi.com  .  manisaninsesigazetesi@hotmail.com

Basım Yeri: 
MNS Matbaacılık Gazetecilik Basım

Yayın Dağıtım İthalat İhracat
Sanayi ve Tic. Ltd. Şti. 

Güzelyurt Mah. 5781 Sk. No:18/A
Manisa  .  TEL: 0 236 233 35 89

Dağıtım
Lider Dağıtım

TEL: 0 554 951 63 68

ATABEY ÖZEL ÖĞRENCİ YURDU İNŞAAT
BASIN YAYINCILIK MATBAACILIK SANAYİ

TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ ADINA

YIL: 13 SAYI: 4227 23.05.2017

 

İmtiyaz Sahibi
KANBER ALİ ATABEY

Genel Yayın Yönetmeni
Aydın BESEN

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Eren EKİNCİ

Yayın Türü: Yerel - Süreli

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak

göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki
sorumluluğu yazarlarına aittir.

Bariyerlere çarparak
durabildi

Manisa’nın Kula ilçe-
sinde direksiyon haki-

miyetini kaybeden araç 
sürücüsü, yol kenarın-
da bulunan bariyerlere 

çarparak durabildi.
Kaza saat: 15.30 sıralarında İz-

mir-Ankara D-300 karayolu Jandar-
ma kavşağında meydana geldi. Uşak 
istikametinden İzmir istikametine 
seyir halinde olan Kadir Genç (28) yö-
netimindeki 45 AP 395 plakalı araç 
sürücüsü direksiyon hakimiyetini 
kaybetti. Yol kenarında bulunan bari-
yerlere çarparak durabilen araçta bu-

lunan şoför Kadir Genç, araçta bulu-
nan Muhammet Yılmaz (24) ve Hasan 
Furkan Acar (19) yaralandı. Olay yeri-
ne çağrılan 112 acil servis ekipleri ta-
rafından ilk müdahalesi yapılan yara-
lılar, Kula Devlet Hastanesinde tedavi 
altına alındı.

Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. 
(İHA) 

Kadınlar, kadın hırsızı
suçüstü yakaladı

anisa’nın Turgutlu İlçesi 
Mustafa Kemal Mahallesi 
Duygu Sokak üzerinde bulu-

nan Hamit Yiğit’e ait evde saat 12.00 
sıralarında yaşanılan olayda kadınlar 
hırsızı kıskıvrak yakaladı. 

Evin bahçesinde çalışan komşusu-
nun binaya 3 kadının girdiğini görerek 
haber vermesi üzerine evde bulunan 
3 kadın hırsız avına çıktı. Farkedilen 
3 kadından 2 tanesi evin çatısına çı-
kıp diğer binalara atlayarak kaçma-
yı başarırken evde yakalanan di-
ğer kadın Z.K.(27) odaya kilitlendi 
ve emniyet ekiplerine haber veril-
di. Olay yerine gelen emniyet ekip-
leri Z.K'yi gözaltına alırken Kaya’nın 
ikamet adresinin Salihli olduğu ve 
hırsızlık suçundan aranmasının ol-
duğu ortaya çıktı. Emniyet Ekipleri 
kaçan 2 kadının yakalanması için ge-
niş çaplı arama başlattı.

İLK HIRSIZLIK DEĞİL
Hamit Yiğit’e ait adreste bunun ilk 

hırsızlık girişimi olmadığı ortaya çık-
tı. Daha önce 2 kere hırsızlardan canı 
yanan Yiğit’in yaklaşık 20 bin lira de-
ğerinde altın ve ziynet eşyalarının ça-
lındığı, bir diğer hırsızlık olayında ise 
kapının önünden motosikletinin ça-
lındığı ortaya çıktı. Haber Merkezi 

Manisa’nın Turgutlu İlçesinde bir ikamete hırsızlık için giren bir kadını 
o anda evde bulunan 3 kadın yakaladı ve emniyet güçlerine teslim etti.

Cumhuriyet Mahallesindeki U-
ğurkent Sitesi'nde yaşayan Zerdal 
Cin (58), arızalı olduğu belirtilen gü-
neş enerjisi tesisatına bakmak için 5 
katlı apartmanın çatısına çıktı. Çatıda 
dengesini kaybeden Cin, havalandır-
ma boşluğundan zemine düştü.

Komşularının ihbarı üzerine o-
lay yerine gelen sağlık ekipleri Cin'in 
yere çarpması ile birlikte yaşamını 
yitirdiğini tespit etti. Cin'in cenaze-
si Salihli Devlet Hastanesi morguna 
kaldırıldı. Olayla ilgili olarak soruş-
turma başlatıldı. (AA) 

Manisa'nın Salihli ilçesinde, 5 katlı apartmanın hava-
landırma boşluğundan düşen kişi yaşamını yitirdi.

Elektrik arızası iki katlı
evi küle çevirdi

Edinilen bilgiye göre, yangın ilçeye 
bağlı Çinan Mahallesi Koçakuz Cadde-
sinde meydana geldi. Saat 08.00 sırala-
rında Dursun Türken'e ait evde kahval-
tı sırasında elektrik kontağından yan-
gın çıktı. Yangını fark eden aile bireyle-
ri o sırada uyuyan 3 çocuğu da alıp ken-
dilerini dışarıya atarak durumu itfaiye-
ye bildirdi. Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Selendi itfaiye amirliği ekipleri ta-
rafından müdahale edilen yangın kısa 

sürede söndürülürken iki katlı ev ve i-
çindeki eşyalar kullanılamaz hale geldi. 
Yangında büyük maddi hasar meydana 
gelirken can kaybı yaşanmaması teselli 
etti.

Yangınla ilgili olarak Selendi İlçe Jan-
darma komutanlığı ekipleri tarafından 
soruşturma başlattı. (İHA)

Manisa'nın Selendi ilçesinde elektrik kontağından çıkan yangında iki 
katlı bir ev tamamen yandı. Yangın sırasında evde bulunan 3'ü çocuk 5 
kişilik aile ise yangını erken fark etmeleri sonucu yara almadan kurtuldu.

Motoruyla otomobile çarptı
kaçarak hastaneye gitti

Kaza saat 13.20 sıralarında Mevla-
na Caddesi Leblebiciler Sitesi civarın-
da meydana geldi. 288 sokaktan Mevlana 
Caddesine çıkmak isteyen Fadime Çan-
kaya yönetimindeki 45 RA 5905 plaka-
lı araca, tabakhane mevkiinden stadyum 

mevkiine seyir halinde olan sürücüsü 
belli olmayan plakasız motosiklet çarptı. 
Çarpmanın etkisiyle savrulan motosik-
lette bulunan 2 kişi, iddialara göre yarala-
narak olay yerinden uzaklaştı. Olay yeri-
ne gelen emniyet ekipleri çevrede soruş-
turma yaptığı sırada kazada yaralanan 
bir kişinin Kula Devlet Hastanesine geldi-
ği öğrenildi. Duvara çarptığını iddia eden 
yaralı Hasan B.’yi sorguya alan emniyet 
ekipleri, yaralı Hasan B.’nin kazaya karış-
tığını tespit etti. Yaralı Hasan B.’nin sağlık 
durumunun iyi olduğu öğrenilirken kaza 
ile ilgili soruşturma başlatıldı. (İHA)

Manisa’nın Kula ilçesinde motosikleti ile otomobile çarpan sürücü, ya-
ralanarak olay yerinden kaçtıktan sonra hastaneye gidip tedavi oldu.

Çatıdan düşerek öldü 

kaybetti. Yol kenarında bulunan bari
yerlere çarparak durabilen araçta bu-

Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. 
(İHA) 

sürede söndürülürken iki katlı ev ve i-
çindeki eşyalar kullanılamaz hale geldi. 
Yangında büyük maddi hasar meydana 
gelirken can kaybı yaşanmaması teselli 

Yangınla ilgili olarak Selendi İlçe Jan-
darma komutanlığı ekipleri tarafından 

Motoruyla otomobile çarptı
kaçarak hastaneye gitti
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Manisa’nın Kula ilçesinde motosikleti ile otomobile çarpan sürücü, ya-
ralanarak olay yerinden kaçtıktan sonra hastaneye gidip tedavi oldu.

kaçarak hastaneye gitti



Program kapsamında;
Ege Üniversitesi Bilim-
Teknoloji Uygulama ve

Araştırma Merkezi Uzman
Yardımcılarından Beyza
Baran ile Yıldız Teknopark
Prototip Atölyesi Yöneticisi
Fatih Ayhan sunum yaptılar.

İlk olarak sunum yapan
Beyza Baran, “Endüstriyel ta-
sarım nedir?” konusunda bil-
giler vererek, “Endüstride
üretilen nihai kullanıcıya yö-
nelik ürünlerin, işlevsellik ve
kullanıcının ihtiyaçlarına uy-
gunluk gibi ölçütleri gözete-
rek fikren geliştirilmesi ve
üretime uygun yeni bir ürün
olarak projelendirilmesidir.
Endüstriyel tasarım, endüs-
triyel yöntemlerle üretilen
nesnelerin insanla ilişkisini
kurmaya yönelik bir meslek-
tir. Üniversitelerin, çeşitli
kurum ve kuruluşlarının, gi-

rişimcilerin, serbest mucitle-
rin ve öğrencilerin geliştirdik-
leri projelerin tasarımlarının
yapılmasının yanı sıra, mo-
delleme ve prototiplerinin ge-
liştirilmesi gibi faaliyetler için
tasarlanmış tam donanımlı
bir atölye; herhangi bir sektö-
rün ihtiyacına yönelik düşü-
nülmüş bir fikrin, buluşun,
tasarımın; gerçek koşulla-
rında, kullanıcılar tarafından
birebir test edildiği, iyileştiril-
diği ve geliştirildiği bir tekno-
lojik ürün geliştirme,
prototipleme ve ticari hale
hazırlama merkezidir” dedi.

Baran, TÜBİTAK Bireysel
Genç Girişimi Programı hak-
kında bilgiler verdiği sunu-
munda, TÜBİTAK’ın BiGG ile
girişimcilerin iş fikirlerini ha-
yata geçirmesi için büyük
destek verdiğini ifade ederek
şunları söyledi: “1512 Tekno-

girişim Sermayesi Desteği
Programı ile girişimcilerin,
teknoloji ve yenilik odaklı iş
fikirlerini, katma değer ve ni-
telikli istihdam yaratma po-
tansiyeli yüksek
teşebbüslere dönüştürebil-
meleri için, fikir aşamasından
pazara kadar olan faaliyetle-
rin desteklenmesi, böylece
nitelikli girişimciliğin özendi-
rilmesi ve uluslararası reka-
bet gücü olan, yenilikçi,
teknoloji düzeyi yüksek ürün
ve hizmetleri geliştirebilen
başlangıç firmalarının oluş-
turulması amaçlanmaktadır.
Program kapsamında giri-
şimcilik eğitimi verilmekte,
ayrıca sanayi deneyimi olan
rehberler ile girişimciye tek-
nik, ticari ve idari konularda
destek sağlanmaktadır. Bu
program yenilikçi iş fikirleri-
nin, ticari ürüne/sürece/hiz-

mete dönüştürülmesine yö-
nelik aşamalardan oluşmak-
tadır. Girişimci her bir
aşamayı sırasıyla tamamla-
yarak, TÜBİTAK tarafından
uygun bulunması duru-
munda bir sonraki aşamaya
geçebilir.”

Yıldız Teknopark Prototip
Atölyesi Yöneticisi Fatih
Ayhan ise yaptığı sunumda,
Yıldız Teknopark’ın girişimci-
lik ekosistemi ve girişimcilere
sunduğu önemli hizmetler-
den biri olan prototip atölye-
sinde sunulan imkanları
anlatarak, başarılı çalışma-
lardan örnekler verdi.

HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  
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Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde ilk kez açı-
lan TÜBİTAK 4006 Bilim Fuarı büyük ilgi
gördü. Sarıgöl Atatürk Ortaokulu bahçe-
sinde düzenlenen bilim fuarının açılışında
konuşan Sarıgöl Atatürk Ortaokulu Müdürü
Veysel Çetin, "TÜBİTAK’ın desteği ile bu yıl
ikini düzenlediğimiz TÜBİTAK 4006 Bilim
Fuarının okulumuzda açılmasından mutlu-
luk duymaktayız. Bilim fuarları öğrencileri-
mizin içlerinde kalan yeteneklerini dışarıya
yansıtmalarını sağlayan çok güzel bir me-
tottur. Bu nedenle okulumuz Fen Bilimleri
Öğretmenimiz Cennet Yıldırım danışmanlı-
ğında, bilim teknolojileri ve yazılım alanında
4 proje, Fen Bilimleri alanında 13 proje, ma-
tematik alanında 2 proje, Teknoloji ve Tasa-
rım alnında da 1 proje olmak üzere toplam
20 projeyi sergileme imkanı bulduk. Öğren-
cilerimizin çalışmalarını ve destek veren
danışman öğretmenimiz Cennet Yıldırım’ı
teşekkür ederim." dedi.

"PROJELERDE NELER VAR?"
Sarıgöl Atatürk Ortaokulu Fen Bilimleri

Öğretmeni ve proje danışmanı Cennet Yıl-
dırım ise şunları söyledi: "Hazırlanan proje-

lerimiz önce TÜBİTAK tarafından onaylandı.
İlçede sergi izni verildi. Öğrencilerimiz tara-
fından hazırlanan 20 proje Bilim fuarında
sergilenmeye hak kazandı. Bunlardan bazı-
ları 'Güneş enerjisi ile çalışan traktör', 'Bilin-
çli ilaç kullanımı', 'Evlerdeki zehirler',

'Bahçem', 'Hayat yolu', 'Mıknatısların man-
yetik alanları', 'Emniyetli araba' gibi eserler
sayılabilir." 

Konuşmanın ardından, Sarıgöl Atatürk
Ortaokulu Ana Sınıfı öğrencileri tarafından
sahnelenen halk oyunları gösterisi büyük
alkış aldı. 

Davetliler TÜBİTAK 4006 Bilim Fuarını
ve Sosyal Bilgiler sergisi ile ana sınıfı öğren-
cilerinin çalışmalarından oluşan sergiyi bir-
likte gezdiler ve Danışman Öğretmen
Cennet Yıldırım’dan bilgiler alarak proje sa-
hibi öğrencileri kutladılar. Okul Aile Birliği
tarafından davetlilere tavuklu pilav ve ya-
nında ayran ikramında bulunulurken, TÜBİ-
TAK 4006 Bilim Fuarına ilçedeki diğer
okullar da gün boyu ziyaretlerde bulundu.

Sarıgöl Atatürk Ortaokulu bahçesinde
düzenlenen törene Sarıgöl Belediye Başkan
Yardımcısı Hamza İlhan,Manisa Büyükşe-
hir, Sarıgöl Koordinasyonu Akif Kılıçaslan,
Sarıgöl İlçe Milli Eğitim Müdürü Mustafa
Kılıç, Şube Müdürleri Süleyman Ölmez, Ya-
semin Oral, Hayırsever İş adamı Hüseyin
Gümüşlü, okul müdürleri, öğretmenler, veli-
ler ve davetliler katıldı. ((İİHHAA))

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde ilk kez Atatürk Ortaokulu
tarafından TÜBİTAK 4006 Bilim Fuarı düzenlendi. Fuarda
öğrenciler tarafından hazırlanan 20 proje sergilendi.

TÜBiTAK Fuarı düzenlendi
Sarıgöl’de ilk kez 

Teknokent’te “Prototip
Atölyeleri Programı”

Manisa Celal Bayar Üniversitesi Teknoloji Geliştirme Bölgesi 
(Manisa Teknokent) tarafından, MCBÜ Mühendislik Fakültesinde,
“Prototip Atölyeleri Programı” konulu bir program gerçekleştirildi. 

Şehzadeler ilçesi emlak ve çevre
temizlik vergisi taksit ödemelerinde
sona yaklaşıldı. 1 Mayıs 2017 tarihinde
başlayan tahsilat işlemelerinin 31
Mayıs 2017 tarihine kadar devam
edeceği belirtildi.

Şehzadeler Belediye Başkanı
Ömer Faruk Çelik, vatandaşların
mağdur olmaması amacıyla hafta
sonları da hizmet verileceğini açık-
ladı. 

Başkan Çelik, “Şehzadeler ilçesine
ait emlak ve çevre temizlik vergisi 1.
taksit tahsilatlarını 1 Mayıs 2017 tari-
hinde almaya başlamıştık. Vatandaş-

larımız yoğun bir şekilde ödemelerini
gerçekleştiriyor.

Ödemelerin tahsil edilebilmesi
için son bir hafta kaldı. Vatandaşları-
mızın mağdur olmalarını önlemek
adına tahsilat servisimiz hafta sonu
da mesai yapmaya devam edecek.
Ödemeler kredi kartıyla ya da nakit
olarak belediyemizin zemin katında
bulunan emlak tahsilat servisi vez-
nelerine yatırabilirler. Ayrıca belde-
den mahalleye dönüşen yerleşim
yerlerinde de Belediye hizmet binala-
rımızda tahsilatlarımız yapılmakta-
dır.” dedi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Gönül Bağı projesi kapsamında Manisa KYK Mer-
kez Efendi Yurdunda kalan üniversiteli gençler Şeh-
zadeler ilçesi Çavuşoğlu Mahallesi İlkokulunu, minik
kardeşleriyle birlikte boyayıp, çeşitli aktiviteler yaptı.
Okulun boyanmasının ardından gençler ve çocuklar
birlikte oyunlar oynarken yapılan piknikle de güzel
bir vakit geçirdi. Manisa Kredi ve Yurtlar Kurumu
Merkez Efendi Yurt Müdürü Hüseyin Erdeniz, “Genç-
lik ve Spor Bakanlığı Yüksek Öğrenim Kredi ve Yurt-
lar Kurumu olarak, içinde yaşadığımız toplumun
derdiyle ilgilenen gençler yetiştirmek için çalışmala-

rımızı sürdürüyoruz. KYK’lı gençler, ‘Gönül Bağı’ et-
kinlikleri çerçevesinde birçok sosyal sorumluluk pro-
jesine imza atıyor. Yurdumuzda kalan öğrencilerimiz
Gönül Bağı projesi kapsamında Şehzadeler ilçemize
bağlı Çavuşoğlu Köyü ilkokulunu çocuklarla birlikte
boyadı. Çocuklarla ip atlayan, top oynayan ve piknik
yapan gençlerimiz minik kardeşleriyle güzel bir gönül
bağı kurmuş oldu. Öğrencilerimiz ile birlikte bu sosyal
sorumluluk projelerine destek vermeye her zaman
hazırız. Bu tip projelere bundan sonra da destek ol-
maya devam edeceğiz.” dedi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

KYK'lı gençler ilkokul öğrencileriyle gönül bağı kurdu

ŞŞeehhzzaaddeelleerr  BBeelleeddiiyyee  BBaaşşkkaannıı  ÖÖmmeerr  FFaarruukk  ÇÇeelliikk,,  eemmllaakk  vvee  ççeevvrree  tteemmiizzlliikk
vveerrggiissii  ((ÇÇTTVV))  11..  ttaakkssiitt  ööddeemmeelleerrii  iiççiinn  ssoonn  ggüünnüünn  3311  MMaayyııss  oolldduuğğuunnuu  hhaattıırrllaa--
ttaarraakk  vvaattaannddaaşşllaarrıınn  mmaağğdduurr  oollmmaammaassıı  aammaaccııyyllaa  ŞŞeehhzzaaddeelleerr  BBeelleeddiiyyeessii
ttaahhssiillaatt  sseerrvviissiinniinn  aayy  ssoonnuunnaa  kkaaddaarr  hhaaffttaa  ssoonnuu  ddaa  hhiizzmmeett  vveerreecceeğğii  bbeelliirrttttii..  

Şehzadeler hafta sonu 
ÇTV mesaisi yapacak

Kredi Yurtlar Kurumu (KYK) Genel
Müdürlüğünün Gönül Bağı projesi

Manisa’da da tüm hızıyla devam
ediyor. Manisa KYK Merkez Efendi

Yurt Müdürlüğünde kalan gençler
proje kapsamında Çavuşoğlu 

İlkokulunda minik kardeşleriyle
birlikte okulu boyayıp oyunlar 

oynayarak gönül bağı kurdu. 
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Manisa İl Emniyet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü bünyesindeki narkotik
köpekleri bir taraftan özel eğitimlerden geçerken, bir
taraftan uyuşturucu ile mücadele önemli rol oynu-
yor. Narkotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlü-
ğü’nde 9 yıldır görev yapan Narko isimli köpek, bu
zamana kadar katıldığı operasyonlarda bulduğu
uyuşturucu maddelerle artık görevini tamamlarken,
yeni yetiştirilen Dark ve Vita isimli köpekler ise gö-
reve başlayacağı günü bekliyor. Narkotik köpeklerini
her gün düzenli eğitimlerden geçiren Köpek Eğit-
menleri polis memuru Bülent Karasüleymanoğlu ile
Ertuğrul Ulusoy ise köpeklerin artık ailelerinin bir
parçası olduğunu ifade etti.

KÖPEKLER EĞİTİMDEN GEÇİYOR
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü’nde

görevli köpek eğitmeni polis memuru Ertuğrul Ulu-
soy, narkotik veya bomba bulma köpeklerinin
özenle seçildiğini ve özel olarak eğitildiğini ifade ede-
rek, “Köpekleri seçerken titiz davranıyoruz. Do-
ğumda başında oluyoruz. İlk doğan ve gözleri kapalı
olan yavrular arasında annesini sütünü burnunu
kullanarak bulan yavruları işaretliyoruz. Çünkü bu
yavrular gözlerini kullanmayıp burnunu kullanarak
annesinin sütün bulduğu için koku alma duyusu
daha aktif oluyor. Bunun devamında belirlediğimiz
yavrularını ayırarak kendilerine güvenmesini sağla-
yacak eğitimlere tabi tutuyoruz. Top, bez ve boru gibi
oyuncaklarla oynatıyoruz. Yavrulara ilk olarak ken-
dilerine güveni ve oyuncak bulmayı öğretiyoruz.
Daha çok burnunu kullanmasını ve koku duyusu-
nun gelişmesini sağlıyoruz. Daha sonra eğer seçilen
köpek narkotik köpeği olacaksa narkotik maddeler
öğretilmeye, bomba köpeği olacaksa bomba madde-
leri öğretilmeye başlanıyor’’ diye konuştu.

Polis memuru Ertuğrul Ulusoy, eğitimler sıra-
sında köpeğin oyuncanın yanına narkotik maddeler
koyduklarını ifade ederek, “Narkotik köpeğinin daha
sonra oyuncaklarını saklayarak, oyuncağını bulma-
sını sağlıyoruz. Bu becerisi geliştikten sonra hangi
maddenin kokusunu vereceksek köpeğe o mad-
deyle birlikte oyuncağını saklıyoruz. Böylece o mad-
denin kokusu köpeğin hafızasına kazınmış oluyor.

Bunu birkaç kez tekrarlıyoruz. Böylece köpek o
maddeyi bulduğunda sanki oyuncağını bulmuş olu-
yor’’ dedi.

“KÖPEKLER MADDELERİ TATMIYOR”
Polis memuru Ulusoy, narkotik köpekleri konu-

sunda toplumda yanlış bir algının olduğunu ifade
ederek, “Halkımızda söyle bir öngörü var. Köpek
uyuşturucu maddeyi bulunca, o köpeğe uyuşturucu

madde verdiğimizi sanıyorlar. Aslında böyle bir
durum yok. Köpek maddeyi bulunduğunda kazı kazı
yaparken, biz o uyuşturucu maddeyi görmeden o
patisini vurmaya başlayınca hemen oyuncağını ar-
kadan atıyoruz. Böylece köpek pati atarsam oyun-
cak bana geliyor sanıyor. Bu şekilde eğitiyoruz. Yani
uyuşturucunun tadını alması veya arama öncesinde
uyuşturucu verme gibi bir durum yok’’ dedi. Polis
memuru Ulusoy son olarak, bir narkotik köpeğinin
cinsine göre 100 ile 110 gün arasında eğitimden geçti-
ğini, eğitim ardından yapılan son teste başarı olduğu
takdirde sertifika alarak göreve başladığını dile ge-
tirdi.

15 TEMMUZ DARBE
GİRİŞİMİNDEN ETKİLENDİ

Narkotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü’nde
görevli köpekler arasında 15 Temmuz darbe girişimi
sırasında bombalanan Gölbaşı Özel Hareket Daire
Başkanlığı’nda yer alan Dark isimli köpek ise, yaşa-
dığı saldırını izlerini eğitimler sayesinde atlattı. Nar-
kotik Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü’nde görevli
köpek eğitmeni polis memuru Bülent Karasüley-
manlıoğlu, 1 yaşındaki Dark’ın kendilerine geldiğinde
bir korku içerisinde olduğunu belirterek, “Dark 2006
yılının Mayıs ayında doğdu. 15 Temmuz hani darbe

girişimi günü Gölbaşı Özel Hareket Daire Başkanlı-
ğı’nın yanındaki Gölbaşı Köpek Eğitim Merkezi Şube
Müdürlüğü’ndeydi. Gölbaşı’ın bombalandığı günde
orada bulunuyordu. Seslerden etkilenmiş. Bu etki-
lenme sebebiyle oyun iç güdüsü ile oyunu unuttu.
Geceleri kulübesinden çok fazla dışarı çıkmamayı
tercih ediyor. Biz yanına gittiğimiz zaman çıkıyor.
Gece kulübesinden hiç çıkmıyor. Daha sonra yaptığı-
mız eğitimler ve kendisine kazandırdığımız özgüven
ile birlikte kendisine kaybettiği bu duyguları tekrar
kazandırdık. Artık Dark göreve hazır hale geldi. Bir ay
içinde de kursunu tamamlayıp görevine başlayacak.
Manisa’ya ilk geldiğindeki korkuyu üzerinden attı’’
diye konuştu.

BAŞARI ÜSTÜNE BAŞARI
Narkotik Suçlarla Şube Müdürlüğü’nün önemli

köpeği olan ve 9 yıllık görevinin ardından emekli ol-
maya hazırlanan Narko isimli köpek, 9 yıllık zaman
içerisinde yaklaşık 4 bin arama çalışmasına katıldı.
Köpek Eğitmeni polis Memuru Karasüleymanoğlu,
Nakro isimli köpeğin çalışmalı hakkında bilgi vere-
rek, “Narko isimli köpek 2009 yılı Ankara Köpek Eği-
tim Merkezi’nde birlikte kurs aldık ve Manisa’ya
geldik. Yaklak 9 yıldır kendisiyle birlikte görev yapı-
yoruz. Görev yaptığımız sürece Narko yaklaşık 4 bin
otomobil, ev ve işyeri arama çalışmasına katıldı. Bu
arama çalışmalarında yaklaşık Doğu bölgesinden ve
çevre illerden 3 ton esrar maddesi, 21 kilogram Eroin,

2 kilogram Kokain, 1 kilogram meteamfelenin, 50 bin
adet uyuşturucu hap ve 3 bin kilogram Bonzai yaka-
ladı’’ dedi.

SAHİBİNE VERİLECEK
Polis memuru Karasüleymanoğlu, Nakro isimli

köpeğinin eşleştirilerek 40 adet yavru elde edildiğini
ve yavrularının 38’nin Ankara Gölbaşı Köpek Eğitim
Merkezi Şube Müdürlüğü’nde eğitilmeye başlandı-
ğını ve 8 yavrusunun ise çeşitli illerde narkotik, pat-

layıcı arama çalışmalarında görev yaptığını ifade etti.
Narko’nun artık emekli olacağını dile getiren Polis
memuru Karasüleymanoğlu, “Narko artık görevini
tamamlamak üzere. Narko’nun yerine Vita isimli bir
köpek yetiştirdik. Şuanda Vita görevine hazır.
Narko’nun görevi artık Dark isimli köpeğimiz göreve
başlaması ile birlikte sona erecek. Daha sonra Narko
bana hibe edilecek ve bundan sonraki hayatını be-
nimle geçirecek’’ diye konuştu. EErrssaann  EERRDDOOĞĞAANN

Manisa’da uyuşturucu operasyonlarında önemli bir rol oynayan narkotik köpekleri, uyuşturucu tacirlerine göz açtırmıyor. Özel ola-
rak seçilen narkotik köpeklerinden Dark, 15 Temmuz darbe girişimden bombalanan Gölbaşı Özel Harekat Merkezi’nin bombalandığı
sırada seslerden etkilenerek,  eğitimi unuttu. Dışarı çıkmak istemeyen narkotik köpeği özel ilgi sayesinde yeniden eski haline döndü. 

Manisa İl Müftüsü Sinan Cihan, 11 ayın sultanı Ramazan ayının top-
lumsal öneminden bahsetti. Bu hafta Cuma günü akşam Yatsı Namazıyla
beraber ilk Teravih Namazı’nın kılınacağını ifade eden Müftü Cihan, ge-
cede sahura kalkacaklarını, Cumartesi günü ise ilk orucun tutulacağını
belirtti. 

HATİMLİ KILINACAK CAMİLERİ AÇIKLADI
Müftü Cihan Şehzadeler’de Hüsrevağa Camii ve Taşçılar Mescidinde,

Yunusemre ilçesinde ise Hacı Yahya Camii ve Yeşil Camii’nde sabah na-
mazlarının hatimle kılınacağını söyledi. Teravih namazlarının hatimle kılı-
nacağı cami sayısının 4 olduğunu belirterek bunların Şehzadeler’de
Sultan Camii ve Nişancıpaşa Camii, Yunusemre’de İvazpaşa Camii ve
Ayakkabıcılar Sitesi Camii olduğunu vurguladı. EErrssaann  EERRDDOOĞĞAANN

E.K'nin Kur'an-ı Kerim oku-
masıyla başlayan törende ko-
nuşan Manisa E Tipi Kapalı
Ceza İnfaz Kurumu Müdürü
İsmet Çelik, kurumun kişilerin
kendilerini rehabilite etmesini
sağlayan önemli yerlerden ol-
duğunu belirterek "Bu kardeşi-
miz vaktini yüce kitabımız
Kur'an-ı Kerim'i ezberleyerek
geçirdi. Bu çalışması örnek alı-
nacak bir çalışma ve bunun
diğer hükümlü ile tutuklulara
da örnek olması gerekiyor."
dedi.

“ZOR ŞARTLAR ALTINDA
HAFIZLIĞINI TAMAMLADI”

Manisa İl Müftüsü Sinan
Cihan, "E.K, üstün gayretle, zor
şartlar altında hafızlığını ta-
mamladı. Ayaklı bir Kur'an ola-
rak hayatına Kur'an'ı yoldaş
edindi. Bundan sonrası için de
ezberlediği Kur'an ile amel et-
mesini tavsiye ederim." diye
konuştu. Cezaevi vaizi ve ha-
fızlık hocası Ahmet Erdinçli ise
E.K'nin kendisine en büyük ha-
yalinin hafız olmak olduğunu

söylediğini, 3 kişiyle Kur'an-ı
Kerim'i ezberleme çalışmala-
rına başladıklarını anlattı.

E.K'nin yaklaşık 1 yıla yakın
aldığı eğitim sonucunda hafız
olduğunu ifade eden Erdinçli,
diğer 2 kişinin de en kısa sü-
rede hafızlıklarını tamamlaya-
cağını belirtti.Hafızlığı
tamamlayan E.K. de bugünün
kendisi için çok önemli oldu-
ğunu, insanların azimle her
şeyin üstesinden gelebileceğini
dile getirerek "Ceza İnfaz Ku-

rumlarında manevi destek çok
önemli. Böyle ruhi sıkıntının
çok olduğu yerlerde rahatla-
manın yolu Kur'an, sünnet ve
dini kitaplardır." dedi.

UMRE’YE DE  GİDECEK
Kurum Müdürü Çelik ve İl

Müftüsü Cihan, hafızlığını ta-
mamlayan E.K'ye hafızlık bel-
gesi ve cezasını
tamamladıktan sonra kutsal
topraklara gitmesi için umre
hediyesi verdi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Demir parmaklıklar ardında hafız oldu
MMaanniissaa  EE  TTiippii  KKaappaallıı  CCeezzaa  İİnnffaazz  KKuurruummuunnddaakkii  bbiirr  hhüükküümmllüü,,  yyaakkllaaşşııkk  11  yyııllddaa  KKuurr''aann--ıı  KKeerriimm''ii  eezzbbeerrlleeyyeerreekk  hhaaffıızz
oolldduu..  HHüükküümmllüü  EE..KK''nniinn  hhaaffıızzllııkk  eeğğiittiimmiinnii  ttaammaammllaammaassıı  nneeddeenniiyyllee  cceezzaa  iinnffaazz  kkuurruummuunnddaa  ttöörreenn  ddüüzzeennlleennddii..

Manisa İl Müftüsü 
Sinan Cihan, 

Manisa genelinde
bin 726 cami 
ve mescidin 

Ramazan ayına
hazır olduğunu 

kaydetti.

Camiler Ramazan’a hazır 

Zehir 
tacirlerin 

kabusu
köpekler
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2015 yılında Şehzadeler Bele-
diyesinin girişimleri ile Vakıflar 
Bölge Müdürlüğünce terör örgütü 
FETÖ’nün elinden alınarak 25 yıl-
lığına restorasyon karşılığı Şeh-
zadeler Belediyesine kiralanan 
520 yıllı tarihi Kurşunlu Han’ da 
yapılan restorasyon çalışmala-
rı tüm hızıyla devam ediyor. Va-
kıflar Bölge Müdürlüğü ve Şehza-
deler Belediyesi arasında imzala-
na protokol gereği yapılan resto-
rasyon çalışmalarının tüm hızıy-

la sürdüğünü ifade eden Şehza-
deler Belediye Başkanı Ömer Fa-
ruk Çelik “Şehzadeler Belediye-
si olarak geçtiğimiz yıl restoras-
yon çalışmalarına başladığımız 
Tarihi Kurşunlu Han’ da ki çalış-
malarımız tüm hızıyla devam e-
diyor. Çalışma yapan ekipler şu-
an itibarı ile çatı kısmında çalış-
malarına başlamış durumdalar. 
Çatı üzerinde bulunan kötü gö-
rüntüyü ortadan kaldırmak için 
kubbe ve bacaların üzerine kap-

lanmış olan saç malzemeler sö-
külmeye başlandı. Aynı zaman-
da tehlike arz eden bacalarda da 
iyileştirme çalışmaları devam e-
diyor. Çatıda yapılan restorasyon 
çalışmalarının ardından çatı kap-
lamaları hem tarihi han’ a ismini 
veren kurşun malzemeyle kap-
lanacak hem de aslına uygun bir 
hale dönüştürülecek. Çatıda ki 
çalışmaların yanı sıra alt katlarda 
da yapılan çalışmalarda bilinç-
siz bir şekilde yapılan sıva işlem-
leri raspalama yöntemi ile temizle-
nerek Kurşunlu Han’ın orijinal du-
varları gün yüzüne çıkarıldı ve ka-
patılan bazı bölümler yıkılarak ye-
niden açılmış oldu. İnşallah resto-
rasyon çalışmaları en kısa süre-
de tamamlanacak ve 520 yıllık bir 
geçmişe sahip olan Tarihi Kurşun-
lu Han aslına uygun olarak yeni-
den Manisa halkına hizmet ver-
meye devam edecek. Şehzadeler 
Belediyesi olarak Kurşunlu Han’ 
da ki çalışmaların tamamlanma-
sının ardından bu alanı halkımı-
zın da rahatlıkla kullanabileceği 
bir Kültürel alana dönüştürece-
ğiz” dedi. Haber Merkezi

Geçtiğimiz 2015 yılında terör örgütü FETÖ’ nün elinden alınarak 
restorasyon karşılığı 25 yıllığına Şehzadeler Belediyesine teslim e-
dilen Tarihi Kurşunlu Han’ da yapılan restorasyon çalışmaları tüm 
hızıyla devam ediyor. Restorasyon çalışmalarının tamamlanma-
sıyla birlikte Manisa’nın güzel bir sosyal alana kavuşacağını ifade 
eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik “ Kurşunlu 
Han’ ı Manisa’nın Kültürel ve Sosyal hayatına kazandıracağız” dedi.

Geleceğin yazılımcıları
anasınıfından yetişiyor

anisa’nın Salihli ilçe-
sinde geleceğin yazılım 
mühendisleri Türkiye 

geneli devlet okullarında ilk de-
fa oluşturulan Kudret Demir Or-
taokulu Robot ve Uzay Tekno-
lojileri Kulübü’nün STEM ve Ma-
ker Atölyesi’nde yetişiyor. Şubat 
2017’de kurulan ve Manisa Va-
lisi Mustafa Hakan Güvençer'in 
katılımı ile açılışı gerçekleştiri-
len STEM ve Maker Atölyesi’n-
de ilçedeki diğer okulların öğ-
rencileri dahil olmak üzere, 5-13 
yaş arası çocuklara müdür yar-
dımcısı ve aynı zamanda Robot 
ve Maker Öğretmeni Ertuğ Gö-
zaydın tarafından robotik eğiti-
mi ve kodlama, maker, 3D tasa-
rım-yazıcı konularında eğitim 
veriliyor. Açıldığı günden beri a-
tölyede eğitim gördüğünü ifa-
de eden 5. sınıf öğrencisi Şinay 

Bozkurt, “Ben burada maker ve 
robot yapmasını, programlama-
yı kısacası çok şeyi öğrendim. 
Önceden nasıl olsa birileri bunu 
yapmış bende kullanıyorum di-
ye düşünüyordum. Ama şimdi, 
bozulan eşyaları kendim tamir 
etmeye başladım” dedi. 

Atölyede çalışmalar yürüt-
tüklerine vurgu yapan 5. sınıf 
öğrencisi Burakhan Arıkanlı ise 
“STEM ve Maker Atölyesi’nde 
robotlar yapıyoruz. STEM de-
mek, FETEM demektir. FETEM 
ise Fen, Teknoloji, Mühendislik 
ve Matematik demektir. Kısaca-
sı biz burada öğrenciler olarak, 
hem öğreniyoruz, hem yapıyo-
ruz ve hem de üretiyoruz” dedi.

“DEVLET OKULLARINDA
BİR İLKİ GERÇEKLEŞTİRDİK”
STEM ve Maker Atölyesi’nde, 

Robot ve Uzay Teknolojileri Ku-
lübü adı altında 5. ve 6. sınırlar-
daki öğrencilerine robot oluş-
turulmasını öğrettiklerini be-
lirten okul müdür yardımcısı ve 
aynı zamanda Robot ve Maker 
Öğretmeni Ertuğ Gözaydın, “Öğ-
rencilerimiz robot oluşturdukla-
rında tabletler yardımı ile kod-
lama yaptırıyoruz. Bunun devlet 
okulları arasında bir ilk olduğu-
nu düşünüyoruz. 5. sınıf öğren-
cilerimizi de maker, robot kod-
laması ile 3B tasarım ve 3D ya-
zıcı eğitimleri veriyoruz. Sorun-
lara eğitim teknolojileri ile bilgi-
sayar ve kartlar yardımı ile çö-
züm bulmaya çalışıyoruz. Bura-
daki öğrencilerimizde bunu çok 
iyi bir şeklide başarıyorlar” diye 
konuştu.

“AMACIMIZ YAZILIM
MÜHENDİSLERİNİ

YETİŞTİRMEK”
Salihli Kudret Demir Ortao-

kulu olarak Robot ve Uzay Tek-
nolojileri Kulübünü kurdukla-
rını ifade eden Okul Müdürü İl-
ker Atalay, kurdukları bu kulü-
bün sadece kendi okullarındaki 
öğrencileri değil, diğer okulların 
öğrencilerine de eğitim verdiği-
ni söyledi. STEM ve Maker Atöl-
yesi’nden okul öncesi olmak ü-
zere ilkokul ve ortaokul öğren-
cilerinin liseye kadar faydala-
nabileceğini belirten Atalay, “A-
macımız burada geleceğin yazı-
lım mühendislerini yetiştirmek-
tir” ifadelerini kullandı. (İHA)

Manisa'nın Salihli ilçesinde Kudret Demir Ortaokulu Robot ve Uzay Teknolo-
jileri Kulübü’nün STEM ve Maker Atölyesinde 5-13 yaş arası çocuklar robo-
tik eğitimi ve kodlama, maker, 3D tasarım-yazıcı konularında eğitim alıyor.

Dünya Telekomünikasyon Günü

Manisa TSO’da kutlandı

Dünya Telekomünikasyon gününün 1997 yılın-
dan beri kutlandığını belirten Manisa Ticaret ve 
Sanayi Odası Meclis Başkan Yardımcısı Gültekin 
Aşçı, ‘1997 yılından beri her yıl 17 Mayıs’ta kutla-
nan bugün merkezi Cenevre olan Uluslar arası Te-
lekomünikas-
yon Birliği (I-
TU)’nin ku-
ruluş günü-
dür. 1865 yı-
lında kurulan 
Uluslar ara-
sı Telekomü-
nikasyon Bir-
liği tüm Dün-
yanın yanı sıra 
Türkiye’de de 
büyük öneme 
sahip. Arala-
rında Osmanlı Devleti’nin de bulunduğu yirmi ülke 
tarafından ilk olarak Paris’te kurulmuştur. Bu gü-
nün amacı topluma internet ile birlikte, bilgi ve ile-
tişim teknolojileri hakkındaki bilinci ve kullanımı-
nı artırmasını sağlamaktır. Bu önemli günde bizle-
rin bir araya gelmesini sağlayan başta oda başka-
nımız Sayın Adnan Erbil ve yönetim kurulu üye-
lerine sonsuz teşekkür ediyorum. Aynı zaman bu 
günde bizleri yalnız bırakmayarak davetimize ka-
tılan ve sektör temsilcileri olarak bizleri onurlandı-
ran Telekom İl Müdürümüz Sayın Arif Doyuran ve 
Sayın Berkan Ersöz’e de şükranlarımı sunuyorum. 
Bu sektörün temsilcileri olan arkadaşlarımızla bir-
likte bu tür toplantılarımızı önümüzdeki günlerde 

de tekrarlayacağız. Sorunlarımızı, dertlerimiz Sa-
yın Müdürümüzün de kapısını çalıp ileteceğiz. Bir-
lik ve beraberlik için yeni dönem çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz’ diye konuştu.

Böyle anlamlı bir günde düzenlenen toplantıda  
sektörün tem-
silcileri ile bir a-
raya gelmek-
ten büyük bir 
mutluluk duy-
duğunu ifade e-
den Türk Tele-
kom İl Müdü-
rü Arif Doyu-
ran, ‘Manisa’da 
bazı arkadaşla-
rımızla bireysel 
olarak görüşme 
şansımız oldu. 

Ama ilk kez böylesine güzel bir toplantıda ve an-
lamlı bir günde bir arada olmamız beni son derece 
mutlu etmiştir. Bundan sonra bu görüşmeleri da-
ha sık yapmamız gerektiğini düşünüyorum. Sek-
tördeki yeni gelişmeleri konuşup, varsa sıkıntıları-
mızı, sorunlarımızı daha samimi bir ortamda görü-
şeceğiz. Birlikten her zaman kuvvet doğar. Birbi-
rimizle olan iletişimimizi güçlendirmemiz gerekir. 
Bu organizasyonlarda bu iletişim güçlenmesi adına 
bir fırsattır. Ben bugünkü davet için Manisa Ticaret 
ve Sanayi Odası Meclis Başkan Yardımcısı Gülte-
kin Aşçı ve Yönetim Kurulu Üyesi Sayın Banu Tat-
lıcıoğlu Sevimli olmak üzere tüm arkadaşlara te-
şekkür ederim’ dedi. Haber Merkezi

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası’na (Manisa TSO) bağlı Telekomünikasyon sek-
töründe yer alan 20. Meslek Komitesi Üyeleri Dünya Telekomünikasyon Günü-
nü Manisa Ticaret ve Sanayi Odası’nda kutladı. Manisa Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nda gerçekleşen toplantıya, Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkan 
Yardımcısı Gültekin Aşçı, Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi 
Banu Tatlıcıoğlu Sevimli, Manisa TSO 20. Meslek Komitesi üyeleri, Türk Telekom 
İl Müdürü Arif Doyuran ve Türktelekom Satış Müdürü Berkan Ersöz katıldılar.

520 Yıllık tarih gün
yüzüne çıkıyor
520 Yıllık tarih gün
yüzüne çıkıyor

rım-yazıcı konularında eğitim 
veriliyor. Açıldığı günden beri a-
tölyede eğitim gördüğünü ifa-
de eden 5. sınıf öğrencisi Şinay 

“DEVLET OKULLARINDA
BİR İLKİ GERÇEKLEŞTİRDİK”
STEM ve Maker Atölyesi’nde, 

nabileceğini belirten Atalay, “A
macımız burada geleceğin yazı-
lım mühendislerini yetiştirmek-
tir” ifadelerini kullandı. (İHA)
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Kongre değerlendirmesi

eçtiğimiz Pazar günü Ankara Are-
na Kapalı Spor Salonunda gerçek-
leşen AK Parti 3. Olağanüstü kong-

resi ilgili bir açıklama yapan AK Par-
ti Manisa İl Başkanı Berk Mersinli, “Tür-
kiye için tarihi bir gün olan bu 3. Olağa-
nüstü kongremizde Manisa teşkilatı o-
larak il başkanlığımız, ilçe başkanlıkları-
mız, kadın kolları başkanlığımız, gençlik 
kolları başkanlığımız ve tüm kurulları-
mız ile birlikte salondaki yerimizi alarak 
Manisa’yı en iyi şekilde temsil ettik. Tür-
kiye’nin 81 vilayetinden gelen 10 binlerce 
AK Partili gönüldaşlarımız hem salonu 
hınca hınç doldurmuş hem de salonun 
bahçesini doldurarak adeta bir demok-
rasi şöleni yaşanmasına neden olmuş-
tur. Yapılan olağanüstü kongrede yeni-
den kurucusu olduğu AK Parti’nin Ge-
nel Başkanlığına dönen liderimiz Recep 
Tayyip Erdoğan’ın da açıkladığı gibi önü-

müzdeki dönem Türkiye için bir sıçrama 
dönemi olacaktır. İnşallah bizler AK Par-
ti Manisa İl Teşkilatı olarak tüm kurulla-
rımız ile birlikte bunun gerçekleşmesi i-
çin canla başla çalışmaya devam edece-
ğiz. Böylesine güzel bir atmosferde ger-

çekleşen kongrenin yanı sıra Cumhur-
başkanımız ve Genel Başkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’ın listesinde bir Manisa-
lıyı görmek bizleri hem mutlu etmiştir 
hem de gururlandırmıştır. Kurucu Genç-
lik Kolları Başkanımız, geçmiş dönem il 
başkanımız ve benim de kendisiyle bir-
likte siyaset yapmaktan, yol arkadaşlı-
ğı yapmaktan büyük gurur duyduğum 
Milletvekilimiz Murat Baybatur’un Cum-
hurbaşkanımız ve Genel Başkanımız Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın listesinde yer al-
ması Cumhurbaşkanımızın Şehzadeler 
Şehri Manisa’ya verdiği değerin bir gös-
tergesidir. Bizler de bu değerin farkın-
da olacağız ve tüm teşkilatlarımız ile bir-
likte 2019 seçimlerine çok sıkı çalışarak 
hazırlanıp hem genel seçimlerde hem de 
yerel seçimlerde büyük bir başarı elde e-
deceğiz." değerlendirmesinde bulundu. 
Haber Merkezi

AK Parti Manisa İl Başkanı Berk Mersinli, Pazar günü Ankara Arena Ka-
palı Spor Salonunda Türkiye’nin her yerinden yüz binlerce AK Partili’nin 
katılımı ile gerçekleşen AK Parti 3. Olağanüstü kongresi ile ilgili bir de-
ğerlendirme yaptı. Ankara Arena Kapalı Spor Salonunda coşkulu bir ka-
labalık olduğunu ifade eden Başkan Mersinli, “Teşkilat olarak tüm kad-
rolarımız ile kongre salonunda Manisa’mızı layığı ile temsil ettik.” dedi. 

Manisa’nın Demirci ilçesinde al-
ternatif ürün olarak yetiştirilen hün-
nap, üreticiye katkı sağlamaya baş-
ladı. Birçok faydası olduğunu inanılan 
zeytin büyüklüğündeki meyve, De-
mirci ilçesinde yaşayan Serkan Çe-
virgen tarafından nişasta ve şekerle 
buluşturularak lokumu yapıldı.  Top-
tancılık işiyle uğraştığını, ilçede yeti-
şen hünnabı pazarlayan Çevirgen, il-
çede 20 ton hünnap yetiştiğini be-
lirtti. Çevirgen, “Hünnapta bir naren-
ciyeden 20 kat daha fazla c vitami-
ni vardır, şekere iyi gelir. Kalp damar 
hastalıklarına iyi gelir. Hünnap’ı şe-
kerle buluşturalım, ortaya nasıl bir 
şey çıkacağını deneyelim istedik.-
Farklı nasıl bir şey yapabiliriz derken 
ortaya lokumu çıktı. Memleketimiz i-
çin önemli bir ürün. Çok güzel bir şey 
ortaya çıktı” dedi.  . Türkiye’de İstan-
bul’a, Ankara’ya, İzmir’e pazarladı-
ğını anlatan Çevirgen, hünnap’ın Ey-
lül-ekim aylarında olgunlaştığını, an-
cak genelde kuru olarak tüketildiği-

ni belirtti. Çevirgen, “Bugün diktim, 5 
sene sonra meyve alamazsın. 10 sene 
sonra meyve verir. Tadı çok güzel bir 
meyvedir” diye konuştu. 

Yaptığı hünnaplı lokumun 300 
gramlık paketini 12,5 liradan sattığını 
kaydeden Çevirgen,  “Hünnap bu 
mevsimde kilosu 15 liradan satılır. Se-
zonda ise 10 liradan üreticiden alına-
bilir. Hünnap lokumuna vatandaşın 
ilgisi gerçekten müthiş. Talebe yeti-
şemiyorum. Bunun içinde hiçbir katkı 
maddesi yok. Nişasta, şeker ve hün-
nap var. Hünnap ağacında da hiçbir i-
laç kullanılmıyor. Onun için tamamen 
doğal. 100 kilo lokum için 40 kilo hün-
nap kullanılıyor. O yüzden pahalı. Ay-
rıca diğer illerde yetişen hünnaplarla 
bu lokumu yapmayı denediğimizde 
aynı tadı yakalayamadık. Demirci’de 
yetişen hünnapların aroması daha 
başka” diye konuştu. Hünnap’ın ‘ö-
lümsüz meyvesi’ olarak ünlendiğini 
belirten Çevirgen, “Ben normalde za-
ten hünnap satıyordum. Son yıllarda 
ilçede hünnap ekimi de arttı. Beledi-
yeler ücretsiz olarak hünnap fidanı 
dağıtıyor. Kilosunun 10 lira olması va-
tandaşlara cazip geliyor. İstanbul’da 
hünnabın kilogramı 25-30 liraya satı-
lıyor” dedi. Ersan ERDOĞAN

Manisa’nın Demirci ilçesinde 
yetişen ‘ölümsüzlük meyvesi’ o-
larak bilinen Hünnabın lokumu 
yapıldı. Demirci’de yaşayan giri-
şimci Serkan Çevirgen, kendi 
bahçesinde yetiştirdiği hünnap-
lardan yaptığı lokumlara ilginin 
büyük olduğunu belirterek, ta-
lebe yetişemediğini söyledi.

Törene Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer, Afganistan Milletvekili Na-
zari Turkman, Rektör Prof. Dr. A. 
Kemal Çelebi, Azerbaycan Bü-
yükelçiliği Eğitim Müşavi-
ri Doç. Dr. Necibe Nesibova, 
Şehzedeler Belediye Baş-
kanı Ömer Faruk Çelik, 
Rektör Yardımcıları Prof. 
Dr. Muzaffer Tepekaya ve 
Prof. Dr. Birol Kovancılar, İ-
İBF Dekanı Prof. Dr. Musta-
fa Mıynat, öğretim üyeleri ve 
mezunların aileleri katıldı.

“HEPİMİZİN YOLU AÇIK OLSUN”
Mezunlar adına konuşlan Fakül-

te birincisi Abulfaz Hüseynzade, “Hepi-
miz Manisa Celal Bayar Üniversitesi’ne 
farklı ülkelerden ve şehirlerden farklı 
hayallerle geldik. Bu hayallerimizi ger-
çekleştirmek, geleceğimizi şekillendir-
mek ve ilerde topluma katkı sağlayacak 

yerlerde bulunabilmek için çabaladık. 
İşte bu sürecin sonu ve en önemli anı o-

lan mezuniyet töreninde birlik-
teyiz. Bir taraftan başarımızın 

haklı gururunu, diğer taraf-
tan da bir ayrılığın buruk-
luğunu yaşıyoruz. Hepimi-
zin yolu açık olsun. İlerde 
güzel yerlerde ve mevki-
lerde yeniden karşılaşmak 

dileğiyle” diye konuştu.
Azerbaycan Büyükelçiliği 

Eğitim Müşaviri Doç. Dr. Neci-
be Nesibova ise, “Hepinizin bildi-

ği gibi daha Sovyetler Birliği döneminde 
öğrenciyken,  bugünün öğrencilerinden 
farklı olarak Türkiye’ye gelmeyi, Tür-
kiye’de yaşamayı ve Türkiye’de eğitim 
görmeyi hayal bile edemezdik. Üzerin-
de siz değerli hocalarımın büyük eme-
ği olan bu gençler, dünyanın neresinde 
olurlarsa olsunlar her zaman iki kardeş 
ülkeyi gururla temsil edecekler ve iliş-

kilerimizin sarsılmaz bağları olacaklar” 
diye konuştu.

REKTÖRDEN DUYGUSAL KONUŞMA
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çe-

lebi Üniversitenin 25. yılını idrak ettiği-
ni vurgulayarak, “Ben mümkün oldu-
ğu ölçüde bütün mezuniyetlere katıl-
maya çalışıyorum, fakat İktisadi ve İda-
ri Bilimler Fakültemizin mezuniyet tö-
reni benim de öğretim üyesi olmam ne-
deniyle, benim için ayrı bir heyecan ve 
gurur kaynağı. Üniversitemiz 25. yılı-
nı idrak ediyor. Bugün geldiği nokta i-
tibariyle; çevresinde, bölgesinde ve u-
lusal düzeyde tanınan ve elbette ulus-
lararası alanda da bilinen ve takip edi-
len bir üniversite olarak her geçen gün 
büyüyor, gelişiyor ve inşallah yakın za-
manda hak ettiği daha yüksek yeri de 
almış olacak. Bizler öğretim üyeleri ola-
rak hem mutluyuz, hem de hüzün için-
deyiz. Çünkü kendilerine çok alıştığı-
mız, sevdiğimiz kıymetli öğrencilerimiz 
aramızdan ayrılıyor. Eğitim öğretim ha-
yatınızın en önemli aşamasını bu gün i-
tibariyle tamamlamış oldunuz. Fakat e-
ğitim-öğretim üniversite mezunu ol-
makla nihayete ermiş ve tamamlanmış 
olmuyor. Aslında bir ömür boyu öğren-
mek, gelişmek, yenilenmek gibi bir so-
rumluluğa sahibiz. Dolayısıyla bu mut-
luluğu bugün doyasıya yaşarken, bun-
dan sonra da her zaman öğrenme, geli-
şime, yenilenme çabası içinde olmanız 
gerektiğini sakın aklınızdan çıkarma-
yın. Yeni bir başlangıç aşamasında, ha-

yatın bundan sonraki evresinde zaman 
zaman belli zorluklarla, engellerle kar-
şı karşıya kalacaksınız. Biz size güve-
niyoruz. Siz bu engellerle karşı karşıya 
kaldığınızda yılmamayı, azimli olma-
yı, sabırlı olmayı, sebatkâr olmayı öğ-
rendiniz. Siz gençlerin, yakın çevresin-
den başlamak üzere ve anne babaları-
nız  başta olmak üzere milletinize kar-
şı, devletinize karşı, ülkenize karşı so-
rumluluk-
larınız var. 
Yolunuz, 
bahtınız 
açık ol-
sun. Sizin 
gibi evlat-
lar yetiş-
tirmiş o-
lan anne 
babaları-
nız en bü-
yük alkı-
şı, en bü-
yük ödü-
lü hak ediyor, onlara teşekkür ediyoruz. 
Eğitim ordumuzun fedakâr mensupları 
öğretim görevlisi arkadaşlarım, elbet-
te ki onlar da her türlü övgüyü ve te-
şekkürü hak ediyor, onları da kutluyo-
rum. Size sağlıklı, başarılı, mutlu, hayır-
lı bir ömür diliyorum. Allah’a emanet o-
lun” diye konuştu.

VALİ GÜVENÇER
GENÇLERİ SELAMLADI 

Manisa Valisi Mustafa Hakan Güven-

çer ise “Ben Manisa Valisi olarak biliyo-
rum ki bundan sonra ömürleri boyun-
ca Manisa Celal Bayar Üniversitesi İkti-
sadi İdari Bilimler Fakültesi mezunu ol-
mak, onlara bugün çıktıkları yolda çok 
önemli bir kuvvet verecek, bir gurur 
kaynağı olacak. Yürüdüğümüz yolda, 
attığımız her adımda onları yanımız-
da görmek, yanımızda hissetmek isti-
yoruz. Değerli genç mezunlarımıza, ye-

ni çalışma 
arkadaşla-
rımıza bun-
dan sonra 
yürüyecek-
leri yolda yol 
açıklığı, baht 
açıklığı dili-
yorum. De-
ğerli öğretim 
üyelerimize 
de devleti-
mizin insan 
hazinesi-
ne böyle pı-

rıl pırıl gençler hediye ettikleri için Türk 
milleti, Türk devleti ve Manisalı hem-
şehrilerim adına saygılarımı sunuyor, 
teşekkürlerimi ifade ediyorum” dedi.

Tören fakülteyi 1.likle bitiren Maliye 
Bölümü mezunu Abulfaz Hüseynzade, 
fakülte ikincisi İktisat Bölümü mezu-
nu Sinem Hafızoğlu ve üçüncü İşlet-
me Bölümü mezunu Zeynep Kuru’ya 
ödüllerinin, tüm mezunlara mezuni-
yet belgelerinin takdim edilmesi ile so-
na erdi. Haber Merkezi 

Başkan Mersinli’den

yoğun talep
Hünnaplı lokuma

MCBÜ’de mezuniyet sevinci
MCBÜ İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 2016-2017 Eğitim Öğretim Yılı Mezuniyet Töreni, 
Süleyman Demirel Kültür Merkezi Açık Amfide gerçekleştirildi. 1458 öğrencinin mezun ol-
duğu törende aileler, çocuklarının başarıları ile gurur duyarken, gençler de doyasıya eğlendi. 
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Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa Su
ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdür-
lüğü, dere temizlik çalışmaları ile dere ya-

taklarının sağlıklı bir şekilde akışını sağlıyor. Bu
kapsamda, Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Baş-
kanlığı’na bağlı ekiplerin harcadığı yoğun mesai
sonrasında il genelinde 113 mahallede dere temiz-
lik çalışması yapıldı.

Yürütülen çalışmalar ile 103 kilometre dere te-
mizlenerek, 240 bin ton çöp ve rusubat dere ya-
taklarından uzaklaştırıldı.

12 bin kamyon malzemenin tehdit unsuru
oluşturmasının önüne geçilmesini sağlayan ça-
lışmalar sayesinde mahallelerin yıllardır yaşadığı
sıkıntılara son verildi. Yapılan çalışmalar ile sa-

dece taşkın sorunları değil kötü koku ve haşarat
durumları da ortadan kaldırdı.

159 KİLOMETRE DERE TEMİZLENMİŞ OLACAK
Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ Yö-

netim Kurulu Başkanı Cengiz Ergün, idare olarak
birbirinden önemli faaliyetlerle Manisalı vatan-
daşlara yıllardır sıkıntı yaşatan sorunları çözüme
kavuşturduklarını ifade etti.

Başkan Ergün, “MASKİ Genel Müdürlüğümüz
yıllardır temizlenmemiş dere yataklarını hızlı bir
şekilde ele alarak sağlıklı hale getiriyor. Yoğun
yağışlarda ortaya çıkabilecek su taşkınlarını ber-
taraf eden çalışmalarımız ile vatandaşlarımızın
can ve mal güvenliğini koruma altına alıyoruz.

Çok kısa sürede 100 kilometrenin üzerinde
dere temizliği gerçekleştirdik. Ekiplerimizin
yoğun mesaisi sonrasında hayat kazanan faali-
yetlerimize hız kesmeden devam edeceğiz.
Devam eden planlamalarımız ile 70 mahallede 56
kilometre daha dere temizliğini öngörmekteyiz.
Vatandaşlarımıza tehdit unsuru oluşturabilecek
her türlü zorluğu ortadan kaldırmak bizim en
büyük görevimiz. Bu kapsamda tamı tamına 240
bin ton çöp dere yataklarından temizlendi.

Bu bilinçle yürüttüğümüz çalışmaların hem-
şerilerimize hayırlı olmasını diliyor, MASKİ Genel
Müdürüm Yaşar Coşkun ve değerli ekibine ver-
dikleri emekler nedeniyle teşekkür ediyorum”
dedi. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ Yönetim Kurulu Başkanı Cengiz Ergün, Manisalıların daha
sağlıklı bir çevrede yaşaması için start verdikleri dere temizlik çalışmalarında 103 kilometreyi ge-
ride bıraktıklarını ifade ederek, dere yataklarından 240 bin ton çöpü uzaklaştırdıklarını söyledi.
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çöp çıkarıldı
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çöp çıkarıldı
240 bin ton 
çöp çıkarıldı
240 bin ton 
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240 bin ton 
çöp çıkarıldı

Derelerden

Gıda Bankası, evde bakım hizmeti, tamirat ve
tadilat, cami temizleme gibi birçok hizmeti faaliyete
geçiren Yunusemre Belediyesi, ilçede belirli nokta-
larda konuşlandırdığı giysi kumbaraları ile hayırse-
verlerin kullanabilir durumundaki giysilerini

topluyor. Sosyal Yardım
İşleri Müdürlüğü’ne
bağlı ekipler, bay, bayan
veya çocuk kıyafeti,
ayakkabı, iç çamaşırla-
rının yanı sıra havlu,
battaniye, yastık, nev-
resim gibi tekstil ürün-
lerinin yanı sıra her
türlü oyuncak çeşitleri
ile uzaklarda birilerinin
umudu olmak amacıyla
oluşturulan giysi
kumbarasında vatan-
daşların sesi oluyor.
Kumbaralara atılan eş-
yalar müdürlük ekipleri
tarafından toplanarak
belediyeye ait eşya bü-
rosunda ihtiyaç sahiple-
rine ulaştırılacak. Giysi

kumbaralarının ilçenin belirli noktalarında dağılı-
mının devam etmesi hedefleniyor. 

İŞTE KUMBARALARIN
KONUŞLANDIRILDIĞI YERLER 

Kaynak Mahallesi Muhtarlık Karşısı, 3824
Sokak  Aile Çay Bahçesi Yanı, Öz Saruhanlı Bulvarı
Üzeri, 7 Nolu Aile Sağlık Merkezi Güzide Erduran
Sağlık Ocağı, TOKİ 1 Orköy Mandıra Önü, 3311 Sokak
Merkez Efendi Camii Arkası, Ayn-ı Ali Mahalle
Muhtarlığı Kumludere Caddesi 2703 Sokak Köşesi,
Kumludere Caddesi Trafo Yanı, İzmir Caddesi 3900
Sokak Çay Bahçesi Yanı. HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii

Kumbaraya 
atılacak 

Kullanılmayan kıyafetler

Sosyal sorumluluk
projeleriyle fark 

yaratan Yunusemre
Belediyesi ilçenin 

belirli noktalarında
konuşlandırdığı giysi

kumbaraları 
kullanılmayan 

giysileri topluyor.
Hayırsever

vatandaşlar 
tarafından 

bağışlanan eşyalar
temizlenerek

ihtiyaç sahiplerine 
ulaştırılıyor. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Manisa Su ve Kanali-
zasyon İdaresi Genel
Müdürlüğü, altyapı yaralarını
sarmaya devam ediyor.
MASKİ ekipleri, Soma Cenk-
yeri Mahallesi Kubilay So-
kak’a kanalizasyon hattı
döşeme işine start verdi.
Daha önce kanalizasyon
bağlantısı bulunmayan ha-
neleri de içine alan çalışma
sayesinde ilçenin en büyük
mahallelerinden biri olan
Cenkyeri’nin altyapı anla-
mında sıkıntılarına bir neşter
daha vurulacak. 

MASKİ’DEN ALTYAPI 
SORUNLARINA
ANINDA ÇÖZÜM

MASKİ ekipleri, Cenk-
yeri’nde daha önce de Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün’e iletilen talebe
anında çözüm üretmişti.

Başkan Ergün’ün talimatı
sonrasında mahallede bir ki-
lometrelik kanalizasyon
hattı döşenerek, vatandaşla-
rın 23 senedir beklediği hiz-
met hayata geçirilmişti. 

“CENGİZ BAŞKANIMIN 
HER ZAMAN YANINDAYIZ”

Cenkyeri Mahalle Muhtarı
Arif İnan, mahallelerine bağlı
Kubilay Sokak’ta MASKİ
ekipleri tarafından yapılan
kanalizasyon hattı çalışması
için teşekkür etti. Muhtar
İnan, “Kanalizasyon hattında
tıkanıklıklar meydana geli-
yordu. Sokakta bulunan bazı
evlerde kanalizasyon bağ-
lantısı da yoktu. 23 sene önce
bu hanelerin bağlantısı yapıl-
mamış. Şimdi onlar da yapılı-
yor. Çalışmalardan memnu-
nuz. Cengiz Başkanımın her
zaman yanındayız” dedi.
Haber Merkezi 

MASKİ Genel Müdürlüğü, Soma ilçesine bağlı Cenkyeri
Mahallesi’nde ilave kanalizasyon hattı için çalışmala-
rına tüm hızıyla devam ederken, 23 yıldır yapılması bek-
lenen hizmetler de birer birer hayata geçmeye başladı.

Cenkyeri’nin 23 yıllık 
yaralarını MASKi sarıyor

Turgutlu Belediyesi,
kamu kurum ve kuruluşla-
rına verdiği desteği tüm hı-
zıyla sürdürürken,
yaklaşan Ramazan ayı do-
layısıyla merkez ve mer-
keze uzak mahallelerde
bulunan camilerin eksik-
liklerini de bir bir gideriyor.
Turgutlu Belediye Başkanı
Turgay Şirin de Subaşı Ca-
mii’nde yapılan boya çalış-
malarını yerinde inceledi.
Camilerin önemini vurgu-

layarak, Turgutlu Belediyesi
olarak camilere olan des-
teklerini sürdürdüklerini
ifade ederek, “Turgutlu Be-
lediyesi olarak, eğitim ku-
rumlarımıza, camilerimize
yönelik ihtiyaçları giderme
adına desteklerimiz devam
ediyor. 

Bu kapsamda merkez
Subaşı Camiinde de Park
ve Bahçeler Müdürlüğümüz
boya atölyesi ekiplerimizce
dış cephe boya çalışması

gerçekleştirdik. Camimizin
kötü durumdaki dış cephe-
sini komple boyayarak yeni
bir görünüme kavuştur-
duk. Biz dün olduğu gibi
bugün de yarın da başta
camilerimiz ve eğitim ku-
rumlarımız olmak üzere ih-
tiyaç olan noktada
halkımızın yanındayız. Bu
anlamda çalışmalarımızın
cami cemaatimize hayırlı
olmasını diliyorum” dedi.
HHaabbeerr  MMeerrkkeezzii  

Turgutlu camilerinde hummalı çalışma
TTuurrgguuttlluu  BBeelleeddiiyyee  BBaaşşkkaannıı  TTuurrggaayy  ŞŞiirriinn,,  eekkiipplleerriinn  SSuubbaaşşıı  CCaammiiii’’nnddee  ggeerrççeekklleeşşttiirrddiiğğii  ççaa--
llıışşmmaallaarrıı  yyeerriinnddee  iinncceelleeyyeerreekk,,  SSuubbaaşşıı  CCaammii  İİmmaamm  HHaattiibbii  MMuurraatt  AAyyttoollaann  iillee  bbiirr  aarraayyaa  ggeellddii..  
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Bu ayrıcalıktan yararlanmak

ve hayatına yeni bir başlangıç isteyenlere
Atabey Group İnşaat

mükemmel fırsatlar sunuyor.

İletişim: 0530 201 92 03 MURADİYE/MANİSA

Türkiye Cumhuriyeti ile Rusya Fede-
rasyonu arasındaki ticari ilişkilerin önün-
deki engel ve kısıtlamaların kaldırılması
amacıyla Başbakan Yardımcısı Şimşek ile
Rusya Federasyonu Başbakan Yardımcısı
Dvırkoviç arasında ortak bildiri imza-
landı.Türkiye ile Rusya Federasyonu ara-
sındaki ticari ilişkilerin önündeki engel

ve kısıtlamaların kaldırılması amacıyla
ortak bildiri imzalandı.Başbakan Binali
Yıldırım ile Karadeniz Ekonomik İşbirliği
Teşkilatının (KEİ) 25. Kuruluş Yıldönümü
Zirvesi için İstanbul'da bulunan Rusya
Başbakanı Dimitri Medvedev'in ikili gö-
rüşmesinin ardından imza töreni düzen-
lendi. Başbakan Yardımcısı Mehmet

Şimşek ile Rusya Federasyonu Başbakan
Yardımcısı Arkady Dvorkoviç tarafından
ve iki ülke başbakanının eşliğinde imza-
lanan ortak bildiri, ticari ve ekonomik
ilişkilerin normalleştirilmesi ve geliştiril-
mesi, mevcut ticaret ve iş hacminin artı-
rılması yönünde önemli bir adım olarak
görülüyor. ((AAAA))  

Haftaya düşüşle başlayan
dolar/TL, 3,57'nin altında den-
gelendi.

19 Mayıs Atatürk'ü Anma,
Gençlik ve Spor Bayramı dola-
yısıyla cuma günü yurt içi pi-
yasalar kapalı olurken,
perşembe günü 3,6415 seviye-
sine kadar yükselen dolar/TL,
günü önceki kapanışa göre
yüzde 1,6 artışla 3,6250'den ta-
mamladı.

Bugüne düşüşle başlayan
ve 3,5560 seviyesini gören
dolar/TL, saat 10.15 itibarıyla
yüzde 0,35 düşüşle 3,5627'den
alıcı buluyor. Aynı dakikalarda
avro/TL yüzde 0,52 azalışla
3,9866'dan, sterlin/TL ise
yüzde 0,77 düşüşle 4,6291'den
işlem görüyor.Avro/dolar pari-
tesi, geçen haftayı yüzde 2,52
değer kazancıyla tamamlama-
sının ardından şu dakikalarda
önceki kapanışa göre yüzde
0,17 azalışla 1,1180'in üzerinde
dengelendi. (AA) 

Dolar/TL
haftaya
düşüşle
başladı

Türkiye-Rusya ticaretinin önündeki engeller kalkıyor

Karadeniz Ekonomik İşbirliği Teşkilatının (KEİ) 25.
Kuruluş Yıldönümü Zirvesi, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın konuşmasıyla başladı.

Lütfi Kırdar Uluslararası Kongre Merkezi ve Sergi Sara-
yı'nda düzenlenen KEİ 25. Kuruluş Yıldönümü Zirvesi kap-
samında Erdoğan, ülke temsilcilerini karşıladı. Daha sonra
aile fotoğrafı çekildi. Konuklar ve Erdoğan, toplantının ya-
pılacağı salona geçti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, zirvede yaptığı açılış konuş-
masında, "(Karadeniz Ekonomik İşbirliği Örgütü) Bugün
bize, 'Bu örgütün en büyük başarısı nedir?' diye sorsalar,
'Dünyanın en zor coğrafyalarından birinde bölge ülkelerini
aynı masa çevresinde ve ortak paydalar etrafında bir araya
getirebilme becerisidir' derim. Bölge ülkeleri arasında el-
bette birtakım siyasi, hatta askeri sorunlar olabilir. Biz, Ka-
radeniz Ekonomik İşbirliği Örgütü'nü bu sorunlardan ne
kadar uzakta tutabilirsek, o denli verimli çalışmasını sağ-
layabiliriz. 

Daha da ileri gidip örgütü bu sorunların çözümünde
etkin bir araç haline getirmemiz gerektiğini düşünüyorum.
Bunun için kısır siyasi tartışmalara girmeden, farklılıkları-
mız değil, müştereklerimiz üzerinde yoğunlaşarak çalış-
malarımızı yürütmeliyiz." ifadelerini kullandı.

"TEMEL ŞART HUZUR VE İSTİKRAR"
Erdoğan, "Ticaretin ve yatırımların sağlıklı zeminde yü-

rüyebilmesinin temel şartı huzur ve istikrardır. İçinde bu-
lunduğumuz hassas Karadeniz coğrafyasının barış, istikrar
ve refah içinde kalkınması hepimizin ortak amacı olmalı-
dır. Türkiye olarak ülkemize ilgi duyan tüm uluslararası ya-
tırımcılara her türlü desteği veriyoruz. Bu konuda hiçbir
ayrımcılık yapmıyoruz." dedi."Örgüt (Karadeniz Ekonomik
İşbirliği Örgütü) üyesi ülkelerin kendi aralarındaki ticaret
ve yatırımların potansiyelimizin çok altında olduğu bir ger-
çektir." diyen Erdoğan, "Adriyatik'ten Pasifik'e, Sibirya'dan
Toroslar'a kadar uzanan bu engin coğrafyanın imkanlarını
çok daha iyi değerlendirmenin yollarını aramalıyız. Sadece
turizm alanındaki potansiyeli hakkıyla kullanabilmek dahi
Karadeniz'in geleceğinde yepyeni bir dönemin başlamasını
sağlayacaktır." şeklinde konuştu.

"TÜM ÜYE DEVLETLERE KARŞI ADİL, TARAFSIZ 
VE DENGELİ OLMAYA ÇALIŞIYORUZ"

Erdoğan, konuşmasına şöyle devam etti:"Yılbaşından
beri dönem başkanlığını yürüttüğümüz Karadeniz Ekono-
mik İşbirliği Örgütü içinde tüm üye devletlere karşı adil, ta-
rafsız ve dengeli olmaya çalışıyoruz. Bugün kabul
edeceğimiz zirve bildirgesinin taslağını hazırlarken de tüm

üye devletlerin hassasiyetlerini dikkate almaya özen gös-
terdik. Bu konuda üye devletlerin tamamından da aynı sa-
mimiyeti ve desteği görmekten memnuniyet
duyduğumuzu özellikle belirtmek istiyorum." 

Zirveye, Başbakan Binali Yıldırım, Dışişleri Bakanı Mev-
lüt Çavuşoğlu, Ekonomi Bakanı Nihat Zeybekci, Gıda, Tarım
ve Hayvancılık Bakanı Faruk Çelik de katılıyor.

"ÜZERİMİZE DÜŞENLERİ YAPMAYA HAZIRIZ"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, zirve kapsamında yaptığı

basın toplantısında yaptığı konuşmada, önlerindeki 15 yılın
temel gündem konularından biri olan sürdürülebilir kal-
kınmayı dönem başkanlığının ana teması haline getirildi-
ğini belirterek, şunları söyledi: "Dünyanın çeşitli
bölgelerinde ekonomik eşitliksizlikler devam ederken,
sürdürülebilir kalkınmanın bir slogandan öteye geçeme-
yeceğini biliyoruz. Sınırsız üretim hırsı ve yüksek kar anla-
yışıyla temel gıda ürünlerinin dahi tehlikeli katkı
maddelerine maruz kaldığı bir dönemde bu konuya hak et-
tiği önemin verilmediğini düşünüyoruz. Milyarlarca insan
sefalet içinde yaşarken kalkınmanın sürdürülebilirliği için
herkesin çok daha fazla gayret sarf etmesi gerekiyor. Ka-
radeniz Ekonomik İşbirliği Örgütünün bu konuya öncülük
edebileceğine inanıyoruz."  ((AAAA))  

Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Karadeniz Ekonomik İşbirliği Örgütü'nü sorunların çö-
zümünde etkin bir araç haline getirmemiz gerektiğini düşünüyorum." dedi.

“KEi'yi sorunların çözümünde
etkin bir araç haline getirmeliyiz”
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Türkiye’nin belki de en çok sıkıntılarla boğuşan ve şehrinden
hiç destek almayan tek başkanı. Bahsettiğimiz kişi Manisaspor

Kulübü Başkanı Abdullah Mergen. Bir kez küme düşme
üzüntüsünü bir kez de şampiyonluk sevincini yaşadı.

“BORÇLARLA
UĞRAŞMAKTAN

TAKIMLA İLGİLENEMEDİK”
MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::    ÖÖnncceelliikkllee  üüçç  yyııllllııkk  bbaaşşkkaannllııkk

ddöönneemmiinniizzii  ookkuuyyuuccuullaarrıımmıızz  iiççiinn    ddeeğğeerrlleennddiirriirr  mmiissii--
nniizz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::    ““Evet üç senemiz doldu.
Üç zorlu yıl geride kaldı, ama bence içe yönelik çok
başarılarla dolu geçti benim açımdan. Mali anlamda
bu noktada ilk yıl biraz yoğun bir borç yükü vardı.
Özellikle altını çizerek söylüyorum, bir itibarsızlık
vardı kulübün çok ciddi manada. İyi takım oluştura-
madık. Bunları daha önce defalarca söyledim.  Kapı-
ları, duvarları yıkacak şekilde bir borç ve artık son
raddeye gelmiş öyle bir yapı vardı. Maalesef o yıl
bunlarla uğraşmaktan belki takımla çok ilgilene-
medik ve düştük. Allah ikinci sene şampiyonluk
nasip etti ve hemen çıktık. Ama bu arada taraftar
açısından baktığımda o sene üzücüydü ama mali
anlamda yani sevindirici çok güzel gelişmeler ya-
şandı. Önümüzdeki günlerde üç yılın faaliyetini pay-
laşacağım. Nereden almışız nereye getirmişiz. Bu
sezona da yine biraz çalkantılı başladık. Yine önü-
müzde her yıl olduğu gibi 21 milyonluk bir haciz
yükü vardı. Onu bertaraf ettik ve bir düzene soktuk.
Geç de olsa transfer yasağı döneminden alnımızın
akıyla çıktık. Tabi ki bunlar biraz bizim sağlıklı yapı-
lanmamıza engel oldu. Bu tip mali konular ve sıkın-
tılar ilk devreyi kötü geçirmemize neden oldu.” 

“SORUNLU BAŞLADIK AMA SONU 
VE FİNALİ GÜZEL OLDU”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  LLiiggiinn  iikkiinnccii  yyaarrııssıınnddaa  yyaakkaallaa--
nnaann  yyüükksseelliişşii  nneeyyee  bbaağğllııyyoorrssuunnuuzz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::    “İkinci yarı transfer ettiği-
miz oyuncular hem oyuncu olarak hem de karakter
olarak gerçekten iyi çıktılar ve kulübü sahiplendiler.
Bizim de yönetim olarak işimizi kolaylaştırdılar. Çok
ciddi çalışarak ve önemseyerek forma aşkıyla Ma-
nisaspor’u ligde tutabilmek için sahiplendiler.

Çünkü biliyorsunuz;
bizden kat ve kat bütçeli

takımlar bu son haftada
düşmeme noktasında

mücadele verdiler. Biz bir
hafta kala ligi öyle diplerde

değil de ortalarda bitirdik.
Bu seneye bu şekilde çal-

kantılı başladık, sorunlu
başladık ama sonu ve finali

güzel oldu.”

“34 MAÇI DA FİNAL
HAVASINDA

OYNAYABİLECEK BİR 
EKİP OLUŞTURACAĞIZ”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  YYeennii  sseezzoonn
öönncceessiinnddee  nnaassııll  bbiirr  mmaanniissaassppoorr

oollaaccaakk??  
AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  “Yine önü-

müzde geçmişten kalan davaları-
mız var. Biten ve sonuçlanan

davalar var. Her sene olduğu gibi
sorunlarla ve eksilerle sezona baş-
lıyoruz. Ama bu sene önceki yıl ve
daha önceki yıllardan daha iyi bir
yapılanma içerisine girmeyi düşü-
nüyoruz ve hedefliyoruz. Bu konuda
bizler de biraz tecrübe kazandık.

Daha doğrusu her gün yeni bir şey-
ler öğreniyoruz. Hayat devam

ettiği sürece bu da bitmeye-
cek. Az hata yaparak isa-

betli kararlar vererek
yolumuza devam edeceğiz. Al-

lah’a hep dua ediyorum bizleri, fut-
bolcu anlamında  doğru insanlarla

karşılaştırsın. Futbolcu anlamında iyi bir
ekip tutturup sezona iyi başlayıp hatta 34 maçın
34’ünü final havasında oynayabilecek bir ekip oluş-
turmaya  çalışacağız.”

“BİZİ MALİ ANLAMDA ZORLAYACAK OLAN 
İŞLERİN İÇERİSİNE GİRMEMEYE ÇALIŞIYORUZ”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  YYeennii  sseezzoonn  öönncceessiinnddee  nnee  ggiibbii
ssoorruunnllaarr  vvaarr??  bbiirraazz  bbaahhsseeddeerr  mmiissiinniizz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  ““Tabi ki sorunlarımız var.
Hem Ulusal  hem de FİFA UEFA lisansı almaya çalı-
şacağız puan silinmemesi için. Yine yabancı futbol-
culara olan borçlarla ilgili ödeme ayarlayıp o lisansı
almak istiyoruz. Yani önümüzde sorunlar var. Ama
önceki yıllara göre hafifleyerek devam ediyor bu so-
runlar. Bunlar bizim planlarımız dahilinde ilerliyor.
Mali açıdan disiplinli gidiyoruz. Bizi mali anlamda
zorlayacak olan işlerin içerisine girmemeye çalışı-
yoruz. Kendi haddimizi bilerek yine daha oturaklı
ödeyebileceğimiz kulübü daha önce ki dönemlerde
olduğu gibi sıkıntılara düşürmeyecek, geleceğini
tehlikeye atmayacak adımlar içerisinde olacağız. Bu
konuda tavizler vermeyeceğiz.” 

“KAZAN VE KAZANDIR MANTIĞINI 
OTURTMAYA ÇALIŞIYORUZ”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  TTrraannssffeerrddee  nnaassııll  bbiirr  yyooll  iizzlleeyyee--
cceekkssiinniizz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  “Hedefimizde yine yete-
nekli, hırslı ve başarıya aç oyuncular olacak. Bize
uygun futbolcularla anlaşıp kazandır ve kazan
mantığını oturtmaya çalışıyoruz. O uygulamaya ve o
yol haritasına yine devam edeceğiz. İnşallah dedi-
ğim gibi iyi oyuncular, iyi karakterli oyuncular zor
günlerde sıkıntılı günlerde de bizimle beraber cami-
ayla beraber hareket edebilecek bir oyuncu grubu
bir teknik heyet ile yolumuza devam edeceğiz in-
şallah. Kısaca şimdilik söyleyeceğim bunlar.” 

MANİSASPOR’UN BORÇLARI 
ARAŞTIRILACAK!

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  GGeeççmmiişş  ddöönneemmlleerrddeenn  ggeelleenn
bboorrççllaarrllaa  iillggiillii  nneelleerr  ssööyylleeyyeecceekkssiinniizz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  ““Bu konuda önümüzde ki
günlerde çok paylaşacağım şeyler var, geçmişe yö-

nelik. Kimsenin yanına geçmişte yapılan hataların
kar kalmasını istemiyorum. Bunlarla ilgili hem ka-
muoyunu bilinçlendireceğim. Hem de vergi ve SGK
borçlarıyla ilgili bir suç duyurusunda bulunmak isti-
yorum. O döneme ait ne çıkacak.  Bunu artık ba-
kanlığa mı olur, savcılığa mı olur bunu
araştırıyorum. Onlar da araştırsınlar. Özellikle Sait
Türek ve  Kenan Yaralı dönemine ait daha sonraki
döneme de ait Emre Hasgör dönemine bunlarla ilgili
de gündeme getireceğiz her şeyi.  Çünkü aşağı yu-
karı dosyaların yüzde 80 ve yüzde 90’lık kısmı bitti.
Yani bu yüksek meblağlı üç dört kalem kaldı. Biz
bunları üç yıl içerisinde ne zorluklar içerisinde ne sı-
kıntılar içerisinde çözdük. Bunu bir ben biliyorum
bir de Allah biliyor. Yani her alanda mücadelemize
devam edeceğiz. 

MANİSSPOR STORE GELİYOR
MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  MMaanniissaassppoorr  iiççiinn  yyeennii  ççaallıışş--

mmaallaarrıınnıızz  vvaarr  mmıı??
AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  ““Bu sene biraz daha Mani-

saspor’u markalaştırmak yani adından daha fazla
söz edilir hale getirmek için çalışacağız. Oynadığı
futbolla da, yönetimsel anlamda da  olacak bu.  Şu
anda kent merkezinde
çarşıda  büyük bir
STORE  aç-
mayı düşü-
nüyoruz.
Bu
önemli,
önü-
müz-
deki
hafta bir
firmayla
görüşece-
ğiz ve her an-
lamda kulüple
ilgili çalışmalara devam
edeceğiz.” 

“MANİSASPOR’U DAHA DA 
MARKALAŞTIRACAĞIZ”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  SSppoonnssoorr--
lluukkllaa  iillggiillii  pprroojjeelleerriinniizz  vvaarr  mmıı??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  “Özel
sektörde büyük sıkıntılar var.
Ekonomi bu aralar durağan gidi-
yor. Daha önceki yıllarda ki gibi
bir sponsorluğa çok kolay ulaşa-
mıyorsun, kolay elde edemiyor-
sun. Onunla ilgili kuracağınız
takım ortaya koyacağınız iddianın
da bir etkisi var. O yapıyı oluşturur-
sak sponsorluk noktalarında illa ki
büyük çapta değil de orta tip müca-
delelerimiz olacak. Bu konuyla ilgili
dışarıdan yeni bir arkadaş kulübe
dâhil edebilirim. Sadece bu işlerle ilgi-
lenen. Görüştüğüm  biri var. Yıl içeri-
sinde de bu tür temasları ve işleri
ilişkileri kuracak kişi olacak bu kişi. Ma-
nisaspor şu anda bir marka. Üç sene içe-
risinde o periyodda baktığımızda o
zaman ki birçok kulüp neredeyse harita-
dan silinir noktaya geldi. Biz hep uçağın
önünü kaldırmaya çalıştık. Ayakta kalmaya
çalıştık. Manisa Büyükşehir Belediyespor
ve Yunusemre Belediyespor olduğu sü-
rece bu konuda bize sponsorluk gel-
mesi söz konusu
değildir. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor ve Yunusemre
Belediyespor’un profesyonel anlamda mücadele et-
melerine saygı duyuyorum ancak tasvip etmiyo-
rum. Manisaspor’un alacağı bütün reklamlar .
Manisa Büyükşehir Belediyespor ve Yunusemre
Belediyespor kulüplerine gidiyor. Bu sistem içeri-
sinde bizim reklam almamız ve sponsor bulmamız
çok zor.”

“İYİNİYETLİ  İNSANLARA 
KAPIMIZ DA YÜREĞİMİZ DE AÇIK”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  MMaanniissaassppoorr’’aa  MMaanniissaa’’ddaann
vveerriilleenn    ddeesstteekk  kkoonnuussuunnddaa  nneelleerr  ssööyylleeyyeecceekkssiinniizz??  
AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  “Manisaspor camiasının ba-
şında olan Kulübün Başkanının Belediyelerin veya
sağda solda koşuşturmasının bir anlamı yok. Kulü-
bün mali sorunları  hep belli. Bugün de belli, geç-
mişte de belli. Burası  bir camia. 1,5 milyon insanın
sevdiği bir kulüp. Kendi seçmenlerinin de içerisinde
Manisaspor’u çok seven insanlar var. Kulübün baş-
kanının sürekli onların etrafında dolaşması bence
camiayı da küçültür. Onların  gelmesi lazım. Ellerin-
den gelen her anlamda ne katkı varsa tesisleşme
anlamında sorunlar anlamında her zaman camia-
nın yanında olması onları büyültür. Ama farklı he-
saplar içerisine giriliyorsa farklı farklı nedenler ve
mazeretler üretiliyorsa bilin ki bunun alt yapısında
Manisaspor ile ilgilenme gibi bir düşüncelerinin ol-
madığı yatar. Yoksa hiçbir neden yok hiç bir mani
yok. Kapılarımız herkese açık. Burası bizim baba-
mızın çiftliği değil. İyi niyetli ve samimi insanlara
sonuna kadar kapımız da açık, yüreğimizde açık.
Bu anlamda bunu defalarca söyledik ama bir
insan bir yere fayda sağlamak istemiyorsa çeşit

çeşit mazeretler üretir. 

“İkinci
yarı transfer

ettiğimiz oyuncular hem

oyuncu olarak hem de karakter

olarak gerçekten iyi çıktılar ve 

kulübü sahiplendiler. Bizim de 

yönetim olarak işimizi 

kolaylaştırdılar. Çok ciddi çalışarak

ve önemseyerek forma aşkıyla

Manisaspor’u ligde 

tutabilmek için 
sahiplendiler”

ŞENOL
ÖZEKER

ÖZEL 
RÖPORTAJ
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Lig sona erdi. Başkan Abdullah Mergen, en geniş ve özel röportajını
Manisa’nın Sesi Gazetesi’ne verdi. İşte Başkan Abdullah Mergen ve
çarpıcı açıklamalar yaptı. Sponsorluk ve reklam konusunda sıkıntı
yaşadıklarını söyleyen Mergen bu konuda oldukça sıkıntılı.

“BUnU artık Manisa’da
aklı seliM Herkes Bilir”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  TTeessiisslleeşşmmee  aannllaammıınnddaa  nneelleerr
ssööyylleeyyeecceekkssiinniizz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN:: “Manisaspor’un defa-
larca söylüyorum tesisleşmeye ihtiyacı var. Mani-
saspor’un  şu anda 1 metre kare dahi bir toprağı
yok. Bulunduğumuz bu yer zaten Büyükşehir’e
ait. Uzun soluklu sözleşme imzalanmış. 49 yıllık
zannedersem. Bunun 17, 18 senesi geçmiş. Yani
Belediyeler şu anda sürekli kendilerine bir profes-
yonel manada bir kulüp oluşturma arzusunu
keşke bıraksalar. Bunu ben anlamıyorum.
Keşke Manisaspor’u çok iyi bir
marka haline getirebilsek tesis-
leriyle ve alt yapısıyla. Mesela
biz Manisaspor’a bir tane
reklam bulamıyoruz.
Bütün reklamlar hep Be-
lediye takımlarına gidi-
yor. Dolayısıyla ben
bunun oralardan  engel-
lendiğini düşünüyorum.
Bunlar hep yanlış Manisa
adına. Benim şahsımla ilgili
değil. Bunların hepsini irdele-
riz. Çünkü hepimizin isteği doğru
ve düzgün bir şeyler yapabilmek. Bura
da bir marka var. Bu marka olmak kolay değil.
Uzun yılların neticesinde uzun yıllardır çok emeği
olan insanlar var  bu markayı ayakta tutabilme
adına. Bizim bundan sonra ki görevimiz şehir ola-
rak belediyeler ve siyasilerimiz sanayimiz neyse
bu kulübü çok iyi yerlere getirmektir Sadece para
vermek değil kastım. Sorunların çözülmesianla-
mında sürekli akarlarının olması çok önemli bu
anlamda.  Benim ilk etapta stad ile  ilgili bir çalış-
mam var. Onu hayata geçireceğiz bir aksilik ol-
mazsa.  Spor il müdürlüğümüz ve  bakanlığımıza
baş vurmuştum. Stadın köşelerini kapatacağız.
Zaten oranın hali hazırda bir projesi var. Tekrar bir
iç makyaj yapacağız. Yeni yapılan stadyumların
görünümüne kavuşturmaya çalışacağız.. Eğer,
belediyeler bize bir yüz dönüm gibi bir arazi tahsis
ederse onun üst inşası noktasında ben bir kay-
nak bulabileceğimi düşünüyorum. Bu çok büyük
bir hizmet olur. Yeni tesise ihtiyaç var. Alt yapı
artık şu anda felç durumunda ve bir tane saha
var. Çocuklar sağda solda devamlı otobüslerde
antrenmanlara gidip geliyorlar” 

“BelediYe BaŞkanları
ile GÖrÜŞeCeĞiM”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  MMaanniissaa’’ddaa    üüçç  bbeelleeddiiyyee  bbaaşş--
kkaannıınnaa  mmeessaajjıınnıızz  vvaarr  mmıı??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::  “Manisa Büyükşehir
Belediyespor’dan sonra şimdi de Yunusemre Be-
lediyespor da devreye girdi.  Onların imkanları
geniş ve hemen tesisleşme adına önemli adımlar
atabiliyorlar. Alt yapı vesaire o sorunları çözmek
onlar için kolay, kaynak bulmak kolay. Manisas-
por’un bu konuda sıkıntıları var.  Ben sadece bunu
özellikle buradan ifade etmek istiyorum, eğer bir
arazi tahsisi olursa yani üst inşası içinde alt yapı A

Takım için Manisaspor’un bir  60- 70 yılını planla-
yacak bir proje olur. Bunun üst inşaatıyla ilgili ben
gerekli görüşmeleri yaptım. Bunu aşama aşama
yaparsınız çünkü her gün yeni bir ihtiyaç, oluyor
ve her yıl yeni bir ihtiyaç doğuyor.  Bunun için bu
projeleri yaparken çok uzun soluklu düşünmek
lazım. Hemen  güncel, popülist yaklaşmamak
lazım. Bu imkanlar bizde var. Sadece küçük
küçük adımlar atmak  gerekiyor. Buradan da
bunu seçilmiş kardeşlerimize ve belediye baş-
kanlarına  kulüp camia başkanı olarak da sizin
aracılığınız ile iletmiş  olayım. Zaten kendilerine de

gideceğim. Bire bir de anlatacağım. Böyle bir
imkan mutlaka vardır. Merkezde üç

belediyemiz var. Bu anlamda onla-
rın katkısının olacağını düşünü-

yorum.” 

“taraFtarın GÜCÜ
ÇOk ÖneMli”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::  TTaa--
rraaffttaarrllaarrllaa  iillggiillii  nneelleerr  ssööyyllee--

mmeekk  iisstteerrssiinniizz??  
AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::

Bizim taraftarımız iyi bir taraf-
tar. Son kongre sürecinde biraz

manipüle edildiler. Zaten genç arka-
daşlar, genç isimler. Ben onları anlayışla

karşılıyorum. Bütün bu uğraşlar bütün bu müca-
deleler taraftar içindir. Onları  mutlu etmek en
büyük mutluluktur. Futbol takımı içinde öyle tek-
nik heyet  içinde öyle. Özellikle son maçta mü-
kemmel bir performans koydular. Bu beni çok
etkiledi. Üç beş gün etkisinde kaldım. Keşke her
zaman bu şekilde olsa. Taraftarın asli göreve
zaten budur.  Yoksa başka bir görevi yoktur. .Bi-
zimde görevcimiz taraftarlara en iyi şekilde layık
olmaktır. Yaptığınız bazı hizmetler görülmez. Mali
yapı bilinmez. Taraftar sadece sahada ki başarıya
bakar. Buradan şunu da ifade etmek istiyorum.
Hepimiz sabırlı olmalıyız. Taraftarlarımızda çok iyi
biliyor bu kulübün nasıl bu hale geldiğini ne sıkın-
tılar içerisine girdiğini.  Birazda bu gözle bakılmalı.
Dediğim gibi bu kulüp sadece bu yıl bir daha ki
yıldan ibaret değil. Uzun yıllar ayakta kalacak.
Bizler gideceğiz başkaları gelecek. Biz şimdi bu
süre içerisinde iyi bir kültür oturtabilirsek yöne-
tim anlayışı bir sonra ki gelende o şekilde gider.
Bu işler nasıl geldiyse öyle gider. Bizimde şu anda
gösterdiğimiz performans bizden sonra ki gele-
ceklere de  bir kriter olacak, bir ölçü olacak. Örnek
olmak da çok önemli. Bize her konuda çok şeyler
söylendi ve çok iftira atıldı. İtibar noktasında söy-
lenmedik laf bırakılmadı. Bu konuda zaman içeri-
sinde herkes söylediklerinden  utanır hale
gelecek. Sabırla bekleyeceğiz. Şimdi herkese bire
bir laf yetiştirmek gibi bir halimiz yok. Bizim işi-
miz başarılı olmak. Şu ana kadar her ne kadar
eleştiren varsa çok da takdir eden var aklı selim.
Yani aklını beynini kimselere emanet etmeyen
kendi objektif bakabilen kulübün içinde bulun-
duğu durumla değerlendirebilen birçok da aklı
selim insan var. Sadece ben stada gelenlerden
bahsetmiyorum.  Maçlara gelmeyip te Manisas-

por’u çok seven takip eden bin-
lerce insan var. Taraftarlarımız
bana her zaman ulaşsınlar ben
cevap veririm. Biz her gün in-
sanların içerisindeyiz. Herkes
bize ulaşabiliyor. Milletin gücü
diyoruz ya taraftarın da gücü
çok önemli. Biz de onların içe-
risinden gelen bir insanız.
Yani uzaydan da gelmedik,
köşklerden de gelmedik.
Orta halli bir insanız. Benim
zaten isteğim böyle insan-
ların taraftarıyla, esnafıyla
yani o aidiyet duygusunun
herkese aşılanmasıdır.
Yoksa öyle maçtan maça
gelen ulaşılmayan o tipler-
den kulübü uzaklaştırmak
gerek. “

“sÜPer liG Manisa’Ya 
ÇOk UZak deĞil”

MMAANNİİSSAA’’NNIINN  SSEESSİİ::
SSüüppeerr  LLİİGG  hheeddeefifiyyllee  iillggiillii
nneelleerr    ddüüşşüünnüüyyoorrssuunnuuzz??  

AABBDDUULLLLAAHH  MMEERRGGEENN::
“Bazen bütün doğruları ya-
parsınız, yani ekonomik ve
maddiyat anlamında  her şeyi
ortaya koyarsınız olmaz.
Bugün en düşük bütçeli bir
takım bile kendi iç dünyasında
o hedefi koyar kendine. Ama
benim bu sene hedefim  20li haftalara
geldiğimizde lige tutunmuş ve  ondan
sonra kademeli kademeli hedeflerini
koyan bir yapı bir takım oluşturmak. So-
runumuz yok mu var. Ama geçen yılki
gibi değil. Ondan önceki yıl gibi değil. İlk
geldiğimiz sene ki gibi değil. İnşallah
neden olmasın. O istek hep var. Az önce de
söyledim. 34 maçı final havasında oynaya-
cak bir ekip oluşturmak istiyoruz. Elimiz de
zaten 9-10 tane iskelet yapı oluşacak. Bunları
da dahil edeceğimiz dış transferde ki oyuncu-
larda acele etmeyeceğiz. Bura da teknik direk-
tör önemli. Onun oyun anlayışı önemli.İyi bir
takım oluşturmaya çalışacağız. Yani pahalı bir
takımdan bahsetmiyorum. İyi bir takım oluştur-
maya yine mali kriterlerimizden taviz vermeden
hedefleri olan bir takım oluşturmaya çalışacağız.
Süper lig niye olmasın. Manisa Süper Lig’e çok
uzak değil. Bizim neyimiz eksik. Biz bir camiayız.
Biz daha önce süper ligde senelerce bulunduk.
Camialar bazı şeyleri başarabilir. Her  ne kadar
şartları zor dahi olsa. Bu sene biraz daha avantajlı
görüyorum. Biz elimizden geleni yapacağız. Önce
ligde kalmayı garantileyen daha sonra Play-Off u
sonra ilk iki yi zorlayan bir yapı  oluşturacağız.
Bunları gerçekleştirmek için çok ahlaklı çok ka-
rakterli hem teknik ve hem de bir oyuncu gru-
buna ihtiyaç var. Biz bu ortamı yönetim olarak
sağlamaya çalışacağız. Süper Lig kesinlikle uzak
değil. Bu işin yüzde  50’si  inanmayla alakalı. Bizim
devre arasında aldığımız arkadaşlarda bu inanç
vardı. Geçen sene ki kadromuzda yer alan arka-
daşlarımızda da vardı . Zaten inanırsanız işin yarı
yarıya kısmını hallediyorsunuz. Ondan sonrası
mücadele ve iyi hazırlanmaya kalıyor. 34 maçın
hepsini final havasında oynayacaksınız. Hiç uzak
bir ihtimal değil. burada taraftarların samimi du-
ruşu da önemli. Şu anda yaptığımız hesapları-
mızda bazı borçlar var. Hacizlerimiz var. Yine
önceki dönemlere ait borçları ödeyeceğiz. İç
transferde görüşmelere başlayacağız. Ardın-
dan dış transferlere yöneleceğiz. Son nokta
itibarıyla Manisaspor şu anda çok çok süper
olmasa da iyi şeylere orta seviyelerde ulaştı.
Buda çok önemli. Bunu yaşayan bilir yani biz
biliriz. Dışarıdan  hissedilmesi çok zor. Sorun-
ları azalta azalta sıfıra indireceğiz” 

“Hepimizin isteği

doğru ve düzgün bir şeyler

yapabilmek. Bura da bir marka

var. Bu marka olmak kolay değil.

Uzun yılların neticesinde uzun 

yıllardır çok emeği olan insanlar var

bu markayı ayakta tutabilme adına.

Bizim bundan sonra ki görevimiz

şehir olarak  bu kulübü 

çok iyi yerlere
getirmek!”
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Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor ilk maçta 2-0 yenil-

diği play-off yarı finalinin 
rövanşında konuğu oldu-

ğu Silivrispor',a 1-0 mağ-
lup olarak 2. Lig şansı-
nı kaybetti. Karşılaş-
manın  62. dakikasın-
da yeşil-beyazlılarda 
Olcay Turhan, penal-
tı atışından yararlana-
madı.  Profesyonel lig-
de mücadele ettiği i-
kinci sezonda play-off 
oynama başarısı gös-

tererek Manisa'ya farklı 
bir heyecan yaşatan ye-

şil-beyazlılar, taraflı ta-
rafsız tüm kesimin alkışı-

nı aldı. Manisa'da oynanan 
ilk maçta hakeme itirazı ne-

deniyle tribüne gönderilen Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor Teknik Direktörü 
Levent Devrim, tedbirli olarak PFDK'ya 
sevk edildiği için ikinci maçı da tribün-
den izledi. Devrim'in yarine sahada Yar-
dımcı Antrenör Yaşar Işık yer aldı. Maçın 
ilk yarısında Manisa Büyükşehir Beledi-
yespor, Olcay ve Alper Akçam ile önemli 
fırsatları değerlendiremedi.

GÖKHAN PAYAL
HASTANEYE KALDIRILDI 

 Karşılaşmanın 24. dakikasında Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor'dan Gök-
han Payal bir anda orta sahada yere yı-
ğıldı. Sağlık ekipleri genç oyuncuya a-
nında müdahale ederken, oyuncu am-
bulansla hastaneye kaldırıldı. Hastanede 
kontrolden geçirilen oyuncunun ciddi bir 
probleminin olmadığı belirtildi. Oyuncu-
nun yerine Şemsettin Ender oyuna dahil 

oldu. Silivrispor 45. dakikada golü bul-
du. Burak sağ kanattan kullandığı ser-
best atışta topu ceza sahasına ortaladı. 
Arka direkte kafayla topu ağlara gönde-
ren Güray Kula takımını 1-0 öne geçirdi 
ve maç bu skorla sona erdi. 

 BAŞKAN ERGÜN
YALNIZ BIRAKMADI 

 Manisa Büyükşehir Belediye Başka-
nı Cengiz Ergün'de Silivri'ye gelerek ta-
kımı yalnız bırakmadı. Başkan Ergün ile 
birlikte Kulüp Başkanı Mehmet Güzgülü, 
Kulüp Genel Koordinatörü Alparslan Us-
tamehmetoğlu, Kulüp Başkan Yardımcısı 
Yılmaz Gençoğlu, Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç 
ile birlikte Yönetim Kurulu Üyeleri Metin 
Memiş, Ahmet Uluturhan, Haşim Elmalı 
ve Tolga Tunç Çalışkan'da zorlu deplas-
manda takımın yanında yer aldı. Manisa 
Büyükşehir Belediyespor'u play-off yarı 
finalinin ikinci maçında Manisa'dan ge-
len 50 kadar taraftarda Silivri deplasma-
nında yalnız bırakmadı. Taraftarlar maç 
boyunca yeşil-beyazlı ekibe büyük des-
tek verdi. (Haber Merkezi)
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Manisaspor’da sona eren 
ligin ardından gözler Teknik 
Direktör Sait Karafırtınalar 
ile dün yapılması gereken 
görüşmeye çevrilmişti. Tek-
nik Direktör Sait Karafırtı-
nalar’ın tatile çıkması nede-
niyle dün yapılması gereken 
görüşme Çarşamba gününe 
ertelendi. Başkan Abdullah 
Mergen yaptığı açıklamada, 
“ Hocamız bir iki gün tati-
le çıktığı için görüşme Çar-
şamba gününe kaldı. Çar-
şamba günü oturup kendi-
siyle anlaşma sağlamak is-
tiyoruz. Sait hocamızla u-

yumlu bir çalışma dönemi 
geçirdik. Sait hoca Teknik 
Direktörlükte kendisini her 
gün yenileyen biri. Bize se-
zon boyunca hiç bir zorluk 
çıkarmadı. Her şeyden ön-
ce çok düzgün ve karakter-
li bir insan. Sezon içinde  ya-
şadığımız sıkıntılarda pa-
ranın p’sini  bile konuşma-
dı. Sait hoca ilk göreve gel-
diğinde bizim kurduğumuz 
takımla elinden geleni yaptı. 
Devre arasında gerekli tak-
viyeleri yaptık. Sait hocamı-
zın dokunuşuyla lige tutun-
duk” dedi. (Şenol Özeker)

Teknik Direktör Sait Karafırtınalar’ın tati-
le çıkması nedeniyle dün yapılması gereken 
görüşme Çarşamba gününe ertelendi. Baş-
kan Abdullah Mergen, “ Sait hoca insanlık 
ve karakter olarak bizde sınıfı geçti” dedi.


